

នោះភ្នែកគេបានបើកភ្លឺឡើង ហើយគេបានស្គាល់ទ្រង់



នៅក្នុងដំណឹងល្អរបស់លូកា ហើយចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងជំពូកទី ២៤ និង សាមសិប...ខទី ៣១ ឬខ្ញុំនឹងនិយាយខទី៣០ នៃជំពូកទី ២៤។

កាលគង់នៅតុជាមួយគ្នា នោះទ្រង់យកនំប៉័ងមកប្រទានពរ រួចកាច់ ប្រទានទៅឲ្យគេ។

នោះភ្នែកគេបានបើកភ្លឺឡើង ហើយគេបានស្គាល់ទ្រង់ តែទ្រង់បាត់ ពីមុខគេទៅភ្លាម។

នោះគេនិយាយគ្នាថា តើយើងមិនមានសេចក្តីខ្លួលខ្មាញ់នៅក្នុងចិត្ត ក្នុងពេលដែលទ្រង់កំពុងតែមានព្រះបន្ទូលនឹងយើង ហើយសំដែងពី គម្ពីរ តាមផ្លូវនោះទេឬអី?

2 ហើយសូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់។ អត្ថបទរបស់ខ្ញុំគឺ ប្រសិនបើ ខ្ញុំនឹងដាក់ចំណងជើងនៃយប់នេះគឺ: នោះភ្នែកគេបានបើកភ្លឺឡើង ហើយគេបាន ស្គាល់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះវាក្តៅ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមជូនពរឱ្យអ្នកអត់ធ្មត់តាមដែលអ្នកអាចធ្វើ បាន មួយភ្លែត ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមប្រញាប់។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើងចង់ក្រឡេក មើលព្រះបន្ទូលដ៏ឧឡារិក ជាព្រះបន្ទូលដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។ ហើយយើងកំពុង អធិស្ឋានថា ព្រះនឹងបើកភ្នែករបស់យើងនៅយប់នេះ។

3 ប្រសិនបើបុណ្យអ៊ីស្ទ្រែតគ្រាន់តែជាការប្រារព្ធពិធីនៃព្រឹត្តិការណ៍ប្រវត្តិសាស្ត្រ មួយ ហើយតែមួយគត់នោះ យើងមានហេតុផលតិចតួចក្នុងការសង្ស័យ យើង មានហេតុផលតិចតួចក្នុងការចោទសួរ ព្រោះវានឹងត្រូវបានទុកឱ្យនៅលើការគិត ដ៏ឧឡារិកនៃការគ្រាន់តែទទួលយកពាក្យ។ ហើយប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទមិនបាន ធ្វើតាមការសន្យាដែលទ្រង់បានធ្វើទេ នោះយើងក៏នឹងមិនមានភស្តុតាងដែលយើង បានទទួលដែរ។

4 ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានព្រះពររបស់យើងមានព្រះបន្ទូលថា កាលទ្រង់គង់នៅ លើផែនដី "បន្តិចទៀត លោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ។" ឥឡូវនេះពាក្យ

ថា លោកិយនៅទីនោះបានមកពី “លំដាប់ពិភពលោក ប្រជាជននៃផែនដី។” “បន្តិចទៀត លោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំ តែអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំវិញ សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នករហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃលោកិយ។” ឥឡូវនេះ ពាក្យទាំងនោះគឺពិតជាដូចពាក្យផ្សេងទៀតដែលយើងបាននិយាយក្នុងសប្តាហ៍នេះ ចេញពីព្រះគម្ពីរ គឺពិតដូចជាព្រះបន្ទូលដទៃទៀតក្នុងព្រះគម្ពីរ។ “បន្តិចទៀត លោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំ។ ពួកគេនឹងមិនដែលបើកភ្នែកឡើយ។” មានមនុស្សកើតក្នុងលោកនេះ មិនមែនដោយសារព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះទេ ប៉ុន្តែដោយជម្រើសអាត្មានិយមរបស់ពួកគេ ផ្ទាល់នឹងមិនជឿទ្រង់ទេ ប្រសិនបើទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះនិយាយជាមួយអ្នកនៅយប់នេះ។ វាជាការសោកស្តាយក្នុងការនិយាយបែបនេះ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងថា “គេកើតក្នុងលោកនេះ សម្រាប់ការថ្កោលទោសនេះ។” យូដាស និងប្រហែលខទី៣។

5 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែចំពោះអ្នក យប់នេះ ដែលចេញមកឈរនៅក្នុងបន្ទប់ ហើយផ្គុំគ្នានៅក្នុងអគារដ៏ក្តៅមួយបែបនេះ អ្នកមិនដែលមកគ្រាន់តែឃើញទេ។ អ្នកមកសម្រាប់គោលបំណងមួយចំនួន។ ហើយតាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ អ្នកបានមកដោយភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងរបស់អ្នក សម្រាប់ការដើរកាន់តែជិតស្និទ្ធជាមួយព្រះចាកចេញពីទីនេះ យប់នេះ ក្លាយជាមនុស្សល្អជាងពេលអ្នកចូលមក។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋាន នៅពេលខ្ញុំចូលទៅមាត់ទ្វារ យប់នេះ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់ធ្វើឱ្យទូលបង្គំក្លាយជាមនុស្សល្អជាង នៅពេលដែលទូលបង្គំចេញទៅយប់នេះ ជាជាងពេលទូលបង្គំចូលមក។” ឥឡូវនេះនៅពេលដែលទ្រង់...

6 មុនពេលដែលទ្រង់យាងទៅឆ្ងាយ ទ្រង់បានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍ទាំងនេះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ...” សារកយ៉ូហាន ជំពូកទី ១៤ខទី៧។ “អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។ គាត់ត្រូវធ្វើលើសពីនេះទៅទៀត ដ្បិតខ្ញុំទៅឯព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទៅ ហើយមកម្តងទៀត។”

7 ឥឡូវនេះ យើងនឹងរកឃើញកិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើ។ កិច្ចការដែលទ្រង់បានធ្វើ? ទ្រង់មិនបានអះអាងថាជាមនុស្សអស្ចារ្យទេ ទ្រង់គ្រាន់តែជាមនុស្សរាបទាប។ ទ្រង់មិនបាននិយាយដោយវាក្យសព្ទខ្ពស់ណាមួយទេ ទ្រង់គ្រាន់តែនិយាយដូចជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់។ ទ្រង់រស់នៅក្នុងចំណោមជនក្រីក្រ “កញ្ជ្រោងមានរូងវា ហើយសត្វស្លាបមានសំបុក ប៉ុន្តែទ្រង់មិនមានកន្លែងដាក់ក្បាលរបស់ទ្រង់ទេ។” ទ្រង់មាន

សម្លៀកបំពាក់មួយដែលត្រូវបានប្រទានដល់ទ្រង់ “វាត្រូវបានត្បាញពេញ ដោយគ្មានថ្លើរ។”

8 នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេលេងល្បែងចាប់យកវា។ ហេតុអ្វីបានជាបែបនោះ? ដោយសារតែទំនាយនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ត្រូវតែសម្រេច។ “ពួកគេបានហែកសម្លៀកបំពាក់របស់ខ្ញុំ ចាប់ឆ្នោតយកអាររបស់ខ្ញុំ។” ដូច្នេះ ពួកគេមិនអាចបំបែកវាដោយថ្លើរបានទេ ពួកគេត្រូវលេងល្បែងចាប់ឆ្នោតយកវា ហើយនោះគឺដើម្បីបំពេញការព្យាករណ៍នៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់។

9 ប៉ុន្តែយើងនឹងកត់សម្គាល់ឃើញថា បន្តិចទៀតតើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ហើយខ្ញុំជឿថាយប់នេះ វាជាការស្រេកឃ្លាននៃដួងចិត្តរបស់យើងគ្រប់គ្នា ពីអ្នកតូចបំផុតរហូតដល់ចាស់ជាងគេ នៅយប់នេះ ដើម្បីឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ វាជាបំណងចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ហើយហេតុអ្វីបានជាវា? ប្រសិនបើយើងបញ្ជាក់ដោយបទគម្ពីរ...

10 វិទ្យុបន្តិវាថ្ងៃនេះ ទូរទស្សន៍ដាក់កម្មវិធី ល្ខោននិយាយ ថា “ទ្រង់មិននៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរស់ឡើងវិញហើយ!”

11 មែនហើយ ប្រសិនបើទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅក្នុងហេព្រើរ ១៣:៨ “ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ឥឡូវនេះ នេះជាកន្លែងដែលវានៅ ក្រុមមនុស្ស។ នោះជាសេចក្តីពិត ឬមិនមែនជាសេចក្តីពិត។ ប្រសិនបើនោះមិនមែនជាសេចក្តីពិត នោះព្រះគម្ពីរមិនពិត ហើយបន្ទាប់មកព្រះបន្ទូលគឺកុហក ហើយបន្ទាប់មកយើងចាត់បង់ ហើយគ្មានការរស់ឡើងវិញនៃមនុស្សស្លាប់ទេ ហើយយើងគ្រាន់តែជាអ្នកធ្វើជាដើម្បីប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាជាការពិត នោះវាត្រូវតែបញ្ជាក់ខ្លួនឯង។

12 បើអ្នកនិយាយថាទឹកនេះសើម ខ្ញុំមិនដែលឃើញទឹកពីមុនមកទេ អ្នកចាក់វាមកលើខ្ញុំ ហើយវាមិនសើម បន្ទាប់មកអ្នក—ពាក្យរបស់អ្នកមិនពិតទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចាក់វាមកលើខ្ញុំ ហើយវាសើម នោះពាក្យរបស់អ្នកគឺជាការពិត។

13 ប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត នោះព្រះគម្ពីរគឺជាការពិត។ ប្រសិនបើទ្រង់មិនដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត នោះវាមិនពិតទេ។ ប្រសិនបើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនពិត នោះ ព្រះគ្រីស្ទមិនពិតទេ។ បន្ទាប់មក ប្រសិនបើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនពិត នោះព្រះមិនពិតទេ។

ប៉ុន្តែ បើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះពិត នោះព្រះគម្ពីរពិត ព្រះជាព្រះពិត ព្រះគ្រីស្ទពិត ហើយយើងគួរតែស្មោះត្រង់ចំពោះបុព្វហេតុ។ ត្រឹមត្រូវ!

14 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលទ្រង់នៅលើផែនដី ទ្រង់មិនបានអះអាងថា ជាអ្នកព្យាបាលដ៏អស្ចារ្យណាមួយឡើយ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះមិនដែលអះអាងថាជាអ្នកព្យាបាល? ត្រូវណាស់។ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីដោយខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ឡើយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំឃើញព្រះបិតា ធ្វើ។ មិនមែនជាខ្ញុំទេដែលធ្វើកិច្ចការ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាគឺជាព្រះបិតាដែល គង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ទ្រង់ធ្វើការ។” តើទ្រង់បានធ្វើកិច្ចការអ្វីខ្លះ?

15 យើងរកឃើញនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ជាក់នៃដដែលមនុស្សម្នាក់ឈ្មោះកីលីព បានទទួលការសង្គ្រោះ។ គាត់ក៏ដើរទៅរកមិត្តម្នាក់ឈ្មោះណាថាណែល ដើរទៅ ចម្ងាយសាមសិបម៉ាយជុំវិញភ្នំ។ គាត់បាននាំគាត់ត្រឡប់ទៅឯព្រះយេស៊ូវវិញ។ ហើយពេលរកឃើញគាត់ គាត់នៅក្រោមដើមឈើ កំពុងអធិស្ឋាន។ ហើយគាត់ បាននិយាយថា “ចូរមកមើលអ្នកណាដែលយើងបានរកឃើញ ព្រះយេស៊ូវជា អ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ជាកូនរបស់យ៉ូសែប។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអាចមានរឿងល្អចេញពីណាសារ៉ែតទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “មកមើលសិន។”

16 នោះជាភស្តុតាងដ៏ល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹង។ កុំយកពាក្យរបស់អ្នកដទៃមកប្រើ។ មកមើលខ្លួនឯង! បាននិយាយថា “មកមើល។”

17 ពេលគាត់មក ព្រះយេស៊ូវកំពុងឈរនៅជួរ ប្រហែលជាអធិស្ឋានសម្រាប់ ប្រជាជន។ ពេលលោកកីលីពឡើងមកជាមួយណាថាណែល យេស៊ូវមានបន្ទូល ថា “នុះនី ជាសាសន៍អ៊ីស្រាអែលពិតមែនដែលឥតមានចិត្តខុបាយ!”

18 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើពេលណាដែលអ្នកបានស្គាល់ខ្ញុំ លោកគ្រូ?” វាធ្វើឱ្យ គាត់ភ្ញាក់ផ្អើល។ “តើអ្នកស្គាល់ខ្ញុំពីពេលណា?”

19 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនពេលកីលីពហៅអ្នក ពេលដែលអ្នកនៅក្រោម ដើមឈើ ខ្ញុំបានឃើញអ្នក។” សាមសិបម៉ាយ ឆ្លងកាត់ភ្នំមួយ ប៉ុន្តែ “ខ្ញុំបានឃើញ អ្នក។”

20 នោះបង្ហាញថាទ្រង់ជានរណា។ ទ្រង់ជាព្រះដែលមានវត្តមានគ្រប់ទីកន្លែង មិនមែនគ្រាន់តែជាហោរាប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ផ្ទាល់បានសម្តែង នៅក្នុងសាច់ឈាម។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់អាចដាក់វា ដាក់ជីវិតរបស់ ទ្រង់ចុះ យកវាឡើងម្តងទៀត។

21 ស្រ្តីតូចម្នាក់ចេញមកដងទឹកក្នុងថ្ងៃមួយ។ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលទៅនាងថា “ស្រ្តីអើយ យកឱ្យខ្ញុំផឹកផង!”

22 នាងបាននិយាយថា “វាមិនមែនជាទម្លាប់សម្រាប់ពួកសាសន៍យូដាទេដែល សុំយើងជាជនជាតិសាម៉ារី។ យើងមិនមានការដោះស្រាយគ្នាទេ។”

23 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងនិយាយជាមួយ អ្នកណា អ្នកនឹងសុំខ្ញុំផឹកវិញ។ ខ្ញុំនឹងយកទឹកមកឱ្យអ្នក ដែលអ្នកមិនមកទីនេះ ដើម្បីដឹងទៀត។”

24 ហើយនាងបាននិយាយថា “អណ្តូងនោះជ្រៅណាស់លោក! អ្នកគ្មានអ្វីត្រូវ ដងទេ ហើយតើអ្នកអាចដងទឹកនេះយ៉ាងណាបាន?”

25 តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ទាក់ទងវិញ្ញាណរបស់នាង។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ បានរកឃើញថានាងមានបញ្ហាអ្វី នោះបញ្ហារបស់នាងគឺនាងកំពុងរស់នៅក្នុងអំពើ ធិតក្បត់។ នាងមានប្តី៥នាក់ ហើយរស់នៅជាមួយប្តីទី៦។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅនាងថា “ទៅហៅប្តី មកទីនេះមក។”

ហើយនាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមានប្តីទេ។”

26 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អត់ទេ អ្នកមានប្រាំនាក់ហើយ ហើយមួយដែលអ្នកកំពុង រស់នៅជាមួយគឺមិនមែនជារបស់អ្នកទេ។ ដូច្នេះ អ្នកនិយាយបានល្អហើយ។”

27 មើលឥឡូវនេះ សាសន៍យូដា។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើអព្ភូតហេតុ នោះដល់គាត់ នោះជាជនជាតិយូដាជីវីងមាំ ជនជាតិយូដាពិតប្រាកដ បាន និយាយថា “ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ជាស្តេចនៃអ៊ីស្រាអែល។” គាត់បានដឹងថា ទីសំគាល់ទាំងនោះគឺសន្មតថានឹងនៅជាមួយព្រះមេស៊ី។

28 ហើយឥឡូវនេះនៅទីនេះគឺជាជនជាតិសាម៉ារី។ នៅពេលដែលអព្ភូតហេតុ នោះបានកើតឡើងលើនាង នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ឃើញថា

ទ្រង់ជាហោរា។ យើងដឹងថានៅពេលដែលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់ យើងពីរឿងទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកជានរណា?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាព្រះអង្គដែលមានបន្ទូលទៅកាន់អ្នក។”

29 នាងបានចាកចោលក្នុងមន្ទីរ ហើយរត់ចូលក្រុង ហើយបាននិយាយថា “ចូរ មកមើលបុរសម្នាក់ដែលប្រាប់ខ្ញុំពីការដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ តើនេះមិនមែនជាព្រះមេស៊ី ស៊ីទេឬ?” ពិតប្រាកដ។

30 តាមរយៈបទគម្ពីរដែលយើងអាចយកបាន តើទ្រង់ធ្វើអ្វីដែលព្រះវរបិតាបាន បង្ហាញទ្រង់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយនៅក្នុងយ៉ូហាន នៅពេលដែលពួកគេបានសួរ ទ្រង់អំពីមូលហេតុដែលទ្រង់មិនព្យាបាលមនុស្សពិការទាំងអស់នោះ ហើយទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកជាប្រាកដ។” យ៉ូហាន ៥:១៩ “ខ្ញុំប្រាប់ អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា ព្រះរាជបុត្រាមិនអាចធ្វើអ្វីនៅក្នុងអង្គទ្រង់ឡើយ ប៉ុន្តែ អ្វី ដែលទ្រង់ឃើញព្រះបិតាធ្វើ គឺព្រះបុត្រាក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។”

31 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយគង់នៅ ក្នុងចំណោមពួកយើងសព្វថ្ងៃនេះ ហើយបានសន្យាធ្វើរឿងដែលដែលទ្រង់បាន ធ្វើ គឺថាយើងនឹងធ្វើដែរ នោះជាសេចក្តីពិត ឬវាមិនមែនជាសេចក្តីពិត។ ព្រះគម្ពីរ បាននិយាយថា “ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង រហូត។”

32 ហើយ សំលាញ់អើយ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបានដឹង នៅថ្ងៃនេះ ថាខ្ញុំពិតជា ជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដោយអស់ទាំងអ្វីៗដែលនៅក្នុង ខ្លួនខ្ញុំ។ ទ្រង់ប្រសូតហើយ កើតជាកំណើតមិនបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់បានរងទុក្ខនៅក្រោម លោកប៉ុនទាសពីឡាត់ ឆ្កាង សុគត បញ្ចុះ រស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី ហើយបាន ឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ហើយគង់នៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះករុណា។ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះ ដែលកំពុងបំពេញកិច្ចការដូចគ្នា ដែលទ្រង់បានធ្វើ នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី។ អ្វីដែលជាកំនិតដ៏ស្រស់ស្អាត!

33 ព្រឹកព្រលឹមដ៏ស្រស់បំព្រង ជាព្រឹកប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញ ជាថ្ងៃបុណ្យអ៊ី ស្ទើរដំបូង ដែលធ្លាប់រះនៅលើផែនដី! តើអ្នកដឹងទេថាបុណ្យអ៊ីស្ទើរនេះដែល យើងកំពុងប្រារព្ធពិធីនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ គឺគ្រាន់តែចង្អុលទៅបុណ្យ

អ៊ីស្ទើរដ៏អស្ចារ្យដែលនឹងមកដល់ គឺជាម៉ោងដែលទ្រង់យាងមកពីស្ថានសួគ៌? ហើយអស់អ្នកដែលស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងទៅជាមួយនឹងទ្រង់។ យើងគ្រាន់តែទន្ទឹងរង់ចាំរឿងនោះ បុណ្យអ៊ីស្ទើរដ៏អស្ចារ្យនឹងមកដល់។ ហើយ ថ្ងៃនេះ វាស្អាតប៉ុណ្ណា សម្រាលទុក្ខ អ្វីដែលយើងមានភស្តុតាង នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរ ប្រកាសវា នៅពេលដែលវត្តមានរបស់ទ្រង់ប្រកាសវា នៅពេលដែលអំណាចនៃ ការព្យាបាលរបស់ទ្រង់ប្រកាសវា នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ប្រកាសវា នៅពេលដែលអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងធម្មជាតិប្រកាសវា ក្រុមជំនុំរបស់ ទ្រង់ប្រកាសវា បេះដូងរបស់ខ្ញុំប្រកាសវា បេះដូងរបស់មនុស្សកើតជាថ្មីប្រកាស ថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយនឹងយាងមកម្តងទៀត! ហើយ ឥឡូវនេះទ្រង់គឺដូចគ្នា ‘ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត!’” ឥឡូវនេះសូម កត់សម្គាល់។

34 វាគឺនៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរដ៏ស្រស់ស្អាតនេះ។ មានពាក្យចម្លែកអារ៉ាមជាច្រើន និយាយ។ ស្ត្រីខ្លះបានត្រឡប់មកពីផ្ទះវិញ ហើយនិយាយថា ពួកគេបានឃើញការ និមិត្តរបស់ទេវតា។ ហើយពួកគេបានសន្មត់ថាជាអ្នកថែសួន ម៉ារ៉ាជាមួយ ដ្បិត នាងបានឮសំឡេងមួយនិយាយពីក្រោយនាង ហើយនិយាយថា “តើអ្នកស្វែងរក អ្នកណា?” ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានដាក់...

35 នាងបានដាក់ហើយនិយាយថា “គេបានយកព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំចេញ។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាគេដាក់ទ្រង់នៅឯណាទេ។ បើអ្នកដឹង សូមប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលទ្រង់ គង់នៅ ហើយខ្ញុំនឹងទៅទទួលទ្រង់។”

ទ្រង់បានដាក់ហើយនិយាយថា “ម៉ារី។”

36 ហើយនាងមើលទៅទ្រង់ ហើយនាងនិយាយថា “វ៉ាបូនី” ដែលមានន័យថា “លោកគ្រូ!”

37 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំប៉ះខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំមិនទាន់បានឡើងទៅទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹង ឡើងទៅឯព្រះវរបិតារបស់អ្នក ហើយទៅឯព្រះវរបិតានៃខ្ញុំ ព្រះនៃខ្ញុំ និងជាព្រះរបស់ អ្នករាល់គ្នា។ ប៉ុន្តែ ចូរទៅប្រាប់ពួកសិស្សរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំនឹងជួបពួកគេនៅស្រុកកា លីឡេ។”

38 របៀបដែលវាហាក់ដូចជារឿងឥតប្រយោជន៍ អំពីបុរសម្នាក់នេះ ដែលពួកគេ បានឃើញរាងកាយ ហើយបានសុគតទៅ បានបញ្ចុះ ហើយនេះជាថ្ងៃទីបួន ឬ ជាថ្ងៃទីបីតាំងពីទ្រង់សោយទិវង្គត។ ពេត្រុសធ្លាក់ទឹកចិត្ត ហើយចង់ទៅនេសាទ។ ពួកគេពីរនាក់បាននិយាយថា ម្នាក់ឈ្មោះ ត្រូវប៉ាសបាននិយាយថា “យើងនឹង ត្រឡប់ទៅក្រុងយេរូសាឡឹមវិញ។” ហើយនៅលើផ្លូវរបស់គេដើរតាមនោះ នៅព្រឹក នោះ ពេលដែលពេត្រុសបានខ្សែនេសាទរបស់គាត់ ហើយបានចុះទៅនេសាទ ពីរ នាក់នេះនៅលើផ្លូវរបស់ពួកគេ ដោយសោកសៅ។ កាលគេដើរតាមផ្លូវដោយពោល ថា “អញ្ជឹងខ្ញុំគិតថាជីវិតមិនសមនឹងរស់ទេ។ អូរបៀបដែលយើងជឿថាទ្រង់គឺជា ព្រះមេស៊ី! តើបុរស ដែលបានប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ឡើងវិញនោះ អាចឈរ ឲ្យលោកមហាបូជាចារ្យសើចចំអកនឹងទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេចបាន? តើបុរសម្នាក់ ដែល អាចមើលឃើញនិមិត្តមួយហើយមួយទៀត អនុញ្ញាតឱ្យទាហានរ៉ូម៉ាំងម្នាក់យក ក្រណាត់រុំមុខរបស់ទ្រង់បានដោយរបៀបណា ហើយវាយគាត់លើក្បាល ហើយ និយាយថា “បើទ្រង់ជាហោរា ចូរប្រាប់យើងខ្ញុំថា នរណាវាយលោក? តើទ្រង់អាច ស្រែករកសេចក្តីមេត្តាករុណា ដោយឃើញថាទ្រង់អាចប្រោសមនុស្សស្លាប់ឲ្យរស់ ឡើងវិញដោយរបៀបណា?” អូ វាជាពេលដ៏គួរឲ្យបាក់ទឹកចិត្ត!

39 ហើយគ្រាដែលធ្លាក់ទឹកចិត្តទាំងនោះមកដល់គ្រប់អ្នកជឿ ដើម្បីសាកល្បង អ្នក និងល្បួងអ្នក ហើយមើលថាតើអ្នកពិតជាជឿឬអត់។ “កូនប្រុសទាំងអស់ដែល ចូលមករកព្រះ ត្រូវតែត្រូវបានសាកល្បងជាមុនសិន ដោយត្រូវបង្វឹកដូចកុមារ។”

40 យប់នេះនឹងមានអ្នកមួយចំនួននៅទីនេះ ដោយមិនសង្ស័យទេ នឹងឆ្លងកាត់ ការសាកល្បងដូចគ្នានោះ។ ប្រសិនបើយើងគួរតែហៅបន្ទាត់អធិស្ឋាន ខ្ញុំមិនដឹង ថាអ្នកណាបានទទួលប័ណ្ណអធិស្ឋានទេ គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងទេ ពួកគេគ្រាន់តែ ត្រូវបានទាំងអស់គ្នា ហើយបានប្រគល់ឱ្យអ្នក។ ខ្ញុំនឹងហៅមកពីកន្លែងណា មួយ កន្លែងណាដែលខ្ញុំគិតនៅពេលនោះ។ យើងមិនអាចឈរបានទេ ប៉ុន្តែ មួយចំនួនក្នុងពេលតែមួយ។ ប្រហែលជាពីរបីនាក់នឹងឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋាន។ ទាំងអស់គ្នាចង់មក។ អ្នកប្រហែលជាគិតថាទ្រង់បានដើររំលងអ្នក ប៉ុន្តែទ្រង់ មិនបានធ្វើទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែសាកល្បងអ្នក ដោយគ្រាន់តែមើលថាតើអ្នកពិតជា នឹងជឿទ្រង់ឬអត់។ ការនិមិត្តមិនអាចព្យាបាលបានទេ ការនិមិត្តគ្រាន់តែបញ្ជាក់ វត្តមានរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។

41 ខ្ញុំទើបតែអង្គុយនៅទីនេះ សម្លឹងមើលទស្សនិកជន។ ហើយខ្ញុំឃើញការនិមិត្ត — មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំគឺលោកស្រីខុក មកពីរដ្ឋកេនតាក់ត៍។ មានជំងឺមហារីកធំមួយនៅ លើមុខរបស់នាងកាលពីប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន ដុំពកបានស៊ីជុំវិញភ្នែករបស់នាង។ នាងកំពុងជិតស្លាប់។ លោកស្រី រូដ មិត្តល្អរបស់ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ ហើយយំ បាន និយាយទាំងយំ ថា “ខ្ញុំជឿថានឹងស៊ីភ្នែកម្តាយចេញក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃទៀត។” គ្រូពេទ្យបានទៅពិនិត្យវា ដោយមានរបស់បរមួយចំនួន ហើយដើរចេញទៅ។ វា ស្ថិតនៅក្នុងការព្យាបាលដ៏ធ្ងន់ធ្ងរមួយ។ បានចូលទៅហើយថ្វាយការអធិស្ឋានដ៏ សាមញ្ញ និងខ្លីមួយដោយមានសេចក្តីជំនឿថានឹងកើតឡើង។ ហើយនៅទីនេះ នាងអង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ សាមញ្ញឥតខ្ចោះនិងជាសះស្បើយ មិនសល់សូម្បីតែ មួយកន្លែង វាជាសះស្បើយទាំងអស់នៅលើមុខរបស់នាង។ អង្គុយនៅទីនេះនៅ ពីមុខយើង។ អ្នកផ្សេងទៀតនៅជុំវិញជាមួយរឿងដូចគ្នា។ ហេតុអ្វី? គឺដោយសារ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយទ្រង់មានព្រះជន្មរស់។

42 ព្រះអង្គដដែលដែលអាចពាល់មនុស្សឃ្នងបាន ហើយមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំ នឹងធ្វើឱ្យអ្នកស្អាត។” អាចប៉ះមហារីកហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអ្នកស្អាត។” ប្រសិនបើទ្រង់គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

43 ហើយនៅពេលដែលក្លែរ៉ាប៉ាសនិងពួកគេដើរតាមនោះ មានការធ្លាក់ទឹកចិត្ត ពួកគេដូចជានៅក្នុងពេលព្រឹកដ៏ក្រៀមក្រំទាំងនោះ ហាក់ដូចជាអ្វីៗទាំងអស់ ខុសប្រក្រតី។ រំពេចនោះ មាននរណាម្នាក់ដើរចេញទៅ ពេលដែលទ្រង់យាង មកពីក្រោយពួកគេ ដើរមកទាន់។ ហើយពួកគេតិចណាស់ដែលដឹងថានោះគឺជា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ! ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ហើយមនុស្សជាច្រើនដែលស្រឡាញ់ ទ្រង់មិនបានដឹងពីវាទេ។

44 ហើយវាដូចគ្នានឹងសព្វថ្ងៃ។ មានមនុស្សជាច្រើននៅសព្វថ្ងៃនេះដែល ស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ ហើយមិនស្គាល់។ អ្នកអាចប្រាប់ពួកគេអំពីវា ហើយពួកគេ មិនអាចទទួលស្គាល់ថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់កល្បជារៀងរហូត យប់នេះគឺទ្រង់ គង់នៅក្នុងព្រះវិហារនេះនៅយប់នេះ ទ្រង់គង់នៅកណ្តាលយើង ហើយនឹងគង់ រហូតដល់ទ្រង់យាងមកក្នុងសាច់ឈាម និងរូបកាយ។ “ខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីអ្នក ឬបោះបង់អ្នក។”

45 ហើយពេលដែលពួកគេបានទៅហើយចាប់ផ្តើមនិយាយគ្នាតាមផ្លូវ ព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់រឿងដំបូងដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ គឺបានទៅត្រង់ទៅបទគម្ពីរ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អូ ចិត្តដ៏ល្ងង់អើយ តើអ្នកពិបាកជឿពាក្យដែលហោរាបាននិយាយឬ?” ដ្បិតទ្រង់ទើបតែបានសួរពួកគេថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកសោកសៅយ៉ាងនេះ?”

46 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “តើអ្នកជាមនុស្សចម្លែកមែនទេ? តើអ្នកមិនដឹងទេថាព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ដែលយើងគិតថាជាព្រះមេស៊ី ជាអ្នករំដោះអ៊ីស្រាអែល តើអ្នកមិនដឹងទេថានេះគឺជាថ្ងៃទីបីហើយតាំងពីទ្រង់ត្រូវបានគេឆ្កាង? ហើយទ្រង់គឺជាបុរសខ្លាំងម្នាក់នៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់គឺជាហោរាដ៏ខ្លាំងម្នាក់ ដោយសារតែការអស្ចារ្យ និងអ្វីៗជាច្រើននោះ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដោយសារទ្រង់។ ហើយនេះគឺជាថ្ងៃទីបី ឥឡូវនេះ ពួកគេបានសម្លាប់លោក ហើយបញ្ចុះសពលោក ហើយលោកនៅក្នុងផ្នូរ។ ហើយស្ត្រីខ្លះមកឯយើង ហើយប្រាប់យើងថា ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ហើយយើងបានដឹងថាវាគ្រាន់តែជារឿងល្វីល្វើ ដូច្នោះយើងនៅលើផ្លូវត្រឡប់មកវិញ។”

47 បន្ទាប់មក គឺជាពេលដែលទ្រង់ចាប់ផ្តើមបើកព្រះបន្ទូល។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះ! ទ្រង់ចាប់ផ្តើមចូលទៅតាមបទគម្ពីរ ដោយចាប់ផ្តើមពីម៉ូសេ។ ទ្រង់មិនដែលទុកអ្វីចោលឡើយ ទ្រង់បានយាងទៅកាន់ព្រះបន្ទូល!

48 មនុស្សណាដែលព្រះចាត់មក ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគាត់ជាអ្នកណាទេ គាត់នឹងនៅជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ បើគាត់មិនធ្វើទេ គាត់មិនមែនជាអ្នកបម្រើពិតរបស់ព្រះទេ។

49 គាត់បានទៅត្រង់ទៅព្រះបន្ទូល។ ហើយទ្រង់បានបង្ហាញតាមរយៈព្រះបន្ទូលថា ព្រះគ្រីស្ទត្រូវសុគត រស់ឡើងវិញ ហើយចូលទៅក្នុងសិរីល្អរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ អូ របៀបដែលពួកគេត្រូវតែនិយាយ!

50 ខ្ញុំចង់មានពេលប៉ុន្មានម៉ោងនោះនិយាយជាមួយទ្រង់ (តើអ្នកចង់ទេ?) នៅតាមផ្លូវ។ អ្នកនិយាយថា “បាទ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំប្រាកដជាចង់។ សង្ឃឹមថាខ្ញុំអាច។” មែនហើយ យើងអាចមានវាឥឡូវនេះ។ នោះគឺជាទ្រង់កំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នកក្នុងចិត្ត។ អ្នកគ្រាន់តែមិនទទួលស្គាល់វា។

51 ឥឡូវនេះ ចូរកត់សម្គាល់ពេលទ្រង់យាងចូលទៅជិតក្រុង វេលាល្ងាចនឹងមក ទ្រង់បានធ្វើដូចជាទ្រង់នឹងយាងទៅមុខ។

52 ទ្រង់ក៏អាចធ្វើដូច្នោះចំពោះអ្នកដែរ។ ទ្រង់អាចនឹងធ្វើឲ្យអ្នកគិតថា ទ្រង់នឹងបន្ត ទៅមុខ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនព្រមទេ។ ទ្រង់នឹងមិនទៅទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែចង់ឱ្យអ្នកអញ្ជើញ ទ្រង់។

53 គេទូលព្រះអង្គថា “អូ ថ្ងៃនេះចំណាយពេលដើរឆ្ងាយណាស់។ ឥឡូវកុំបន្ត ទៀត ប៉ុន្តែសូមចូលមកនៅជាមួយយើង។” អ្នកគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យទ្រង់នូវប្រភេទនៃ ការអញ្ជើញមួយ រកមើលអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ បាននិយាយថា “ថ្ងៃនេះកន្លងផុត ទៅហើយ អ្នកមកនៅជាមួយយើង។ វាដល់ពេលយប់ហើយ។” បន្ទាប់មក ទ្រង់ បានត្រឡប់ចូលទៅក្នុងភោជនីយដ្ឋានតូច ផ្ទះសំណាក់តូច។

នៅអីរ៉ុបពួកគេនៅតែមានវា។ អ្នកញាំនិងគេង ហើយអ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានបង់ ក្នុងវិក្កយបត្រតែមួយ សណ្ឋាគាររបស់អ្នក។

54 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ចូលជាមួយពួកគេ! នេះគឺជាផ្នែកដ៏ស្រស់ស្អាត។ ពេញមួយថ្ងៃនោះ ពេលដែលពួកគេនិយាយជាមួយនឹងទ្រង់ ទ្រង់មិនដែលមាន បន្ទូលអ្វីមួយឡើយ។ ទោះជាយ៉ាងណា ពួកគេបានដើរជាមួយនឹងទ្រង់ ហើយបាន និយាយជាមួយនឹងទ្រង់ពីមុន ប៉ុន្តែពួកគេមិនទទួលស្គាល់វាទេ។

55 តើនរណាជាអ្នកការពារអ្នកពីគ្រោះថ្នាក់នោះនៅថ្ងៃមុន? តើអ្នកណាឱ្យទារក នោះជាសះស្បើយ? តើអ្នកណាជាអ្នកបង់ថ្លៃគ្រឿងទេសសម្រាប់អ្នក? វាគឺជាទ្រង់ ប៉ុន្តែអ្នកគ្រាន់តែមិនទទួលស្គាល់វា។ តើនរណាជាអ្នកឲ្យសុខភាពអ្នកចេញមក ព្រះវិហារយប់នេះ? វាគឺជាទ្រង់ ប៉ុន្តែអ្នកមិនទទួលស្គាល់វាទេ។ អូ បើយើងអាចធ្វើ បានដូចពួកគេ គ្រាន់តែសុំទ្រង់ចូលមក!

56 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ចូលមក ចូលទៅខាងក្នុង បិទទ្វារ បន្ទាប់មកទ្រង់ បានធ្វើអ្វីមួយដែលគ្មានអ្នកផ្សេងអាចធ្វើវាបានតាមវិធីនោះ។ ទ្រង់គឺជាមនុស្ស តែម្នាក់គត់ដែលអាចធ្វើវាបាន ត្បិតពួកគេធ្លាប់នៅជាមួយទ្រង់ មុនពេលដែល ទ្រង់ត្រូវឆ្កាង។ ហើយទ្រង់បានយកនំប៉័ងនោះ ហើយគ្រាន់តែជាវិធីដែលទ្រង់ធ្វើវា នោះគឺជាវិធីផ្ទាល់របស់ទ្រង់ក្នុងការធ្វើវា។ ហើយភ្នែករបស់ពួកគេបើកឡើង ហើយ ពួកគេបានដឹងថាអាចមានតែទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់មិននៅជាមួយពួកគេយូរទេ។

ទ្រង់បានបាត់ពីការមើលឃើញរបស់ពួកគេមួយភ្លែត។ ប្រុងប្រុស ប្រាណហាំបានខ្ចាស់ម្រាមដៃរបស់គាត់។—អេដ។

57 ហើយនៅលើផ្លូវរបស់ពួកគេ ពួកគេបានត្រលប់មកវិញយ៉ាងប្រញាប់តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ជើងស្រាលគ្រាន់តែស្រែកថា ជ័យជំនះ ដើម្បីប្រាប់ពួកគេថា “ព្រះអម្ចាស់បានរស់ឡើងពិតមែន!” ពួកគេមិនបានត្រឡប់ទៅប្រកែកជាមួយជំនឿរបស់ពួកគេទេ។ ពួកគេមិនបានត្រឡប់ទៅអ្វីទាំងអស់ទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេគ្រាន់តែដឹងថាទ្រង់បានរស់ឡើងវិញ!

58 ឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិអើយ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ក្រោយពីមួយពាន់ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុនមក ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរពិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនៅរស់ជារៀងរហូត” ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់នៅទីនេះ ក្នុងអគារនេះនៅយប់នេះ ដូចដែលទ្រង់ជាថ្ងៃនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ទ្រង់គ្រាន់តែនៅក្នុងរូបកាយមួយ។

59 ពួកគេខ្លះត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នា។ ហើយទ្រង់យាងមកតាមជញ្ជាំង លេចចេញមកនៅកណ្តាលពួកគេបាននិយាយថា “នៅទីនេះ គឺជាខ្ញុំ។ មើលស្លាកស្នាមនៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ។ តើវិញ្ញាណមានសាច់ និងឆ្អឹងដូចខ្ញុំទេ?” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីមួយដើម្បីបរិភោគ។” ហើយគេឱ្យត្រី និងនំប៉័ងដល់ទ្រង់។ ទ្រង់ក៏ឈរនៅទីនោះ ហើយបរិភោគនៅចំពោះមុខពួកគេ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “វិញ្ញាណមិនបរិភោគដូចអ្នកឃើញខ្ញុំបរិភោគទេ។”

60 ទ្រង់គឺជាអ្វី? ទ្រង់គឺអស្ចារ្យណាស់ ដែលមានព្រះជន្មជាព្រះយេស៊ូវដែលគង់នៅកណ្តាលយើងយប់នេះ។ ទ្រង់នៅកណ្តាលយើងកន្លែងណាដែលប្រមូលផ្តុំគ្នាពីរ ឬបីនាក់ “ខ្ញុំនឹងនៅកណ្តាលពួកគេ។”

61 ហើយឥឡូវនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំគិត។ ប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទនឹងយាងមកឯទស្សនិកជនចំណោមនេះ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងបែកញើស កំពុងរង់ចាំហើយនឹងបញ្ជាក់នៅថ្ងៃបុណ្យអ៊ីស្ទ័រនេះថា ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងអគារនេះនៅយប់នេះ ពេលនោះ អ្នកមានសិទ្ធិសុំទ្រង់សម្រាប់អ្វីដែលទ្រង់បានសុគតសម្រាប់ ហើយជឿថាអ្នកនឹងទទួលបាន។ តើអ្នកជឿថាវាជាការពិតទេ? ប្រាកដណាស់ វាគឺជាការពិត។

62 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចនិយាយទៅកាន់អ្នកបានយូរ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលមួយពីព្រះគ្រីស្ទ នឹងមានន័យច្រើនជាងពាក្យទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយទៅទៀត ឆ្លើយហត់ក្នុង សំឡេង ហើយឆ្លើយហត់ដូចជាសំឡេង។

63 ហើយបន្ទាប់មករឿងមួយទៀតនៅក្នុងការនិយាយ។ វាពិបាកណាស់ ព្រោះ នេះជាផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីមានកិច្ចប្រជុំដ៏ជោគជ័យជាមួយនឹងការចាក់ប្រេងតាំងនៃ ព្រះវិញ្ញាណដូចនោះ។ ហេតុអ្វី? ព្រោះនេះជាផ្ទះរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ហោរាម្នាក់នៅក្នុងផ្ទះរបស់គាត់ ប្រទេសរបស់គាត់ សូម្បីតែក្នុងស្រុក របស់គាត់ក៏ដោយ។” វាគ្រាន់តែជារឿងដែលកើតឡើងតាមរបៀបនោះ។

64 ពួកគេបាននិយាយថា ពេលទ្រង់យាងទៅផ្ទះរបស់ទ្រង់ ពួកគេនិយាយថា “តើ នេះមិនមែនជាកូនជាងឈើទេឬ? តើម្តាយរបស់ទ្រង់ គឺម៉ាក នៅទីនេះជាមួយយើង ទេឬ? តើបងប្អូនរបស់ទ្រង់ទាំងអស់គ្នានៅទីនេះឬទេ? យើងមិនស្គាល់ពួកគេទេ ឬ? តើទ្រង់ចេញពីសាលាអ្វី? តើទ្រង់បានបញ្ចប់ថ្នាក់សិក្សាសាលាមួយណា? តើ ទ្រង់កាន់លិខិតសម្គាល់អ្វី?” ហើយទ្រង់មិនបានមកតាមសាលា ឬសិក្សាសាលា ណាមួយ ឬលិខិតបញ្ជាក់ណាមួយឡើយ ប៉ុន្តែទ្រង់មកពីព្រះ។ ប៉ុន្តែគេមិនអាច មើលឃើញទេ។ ពួកគេថា “តើទ្រង់ទទួលប្រាជ្ញានេះពីណា?”

65 ហើយពេលដែលគេបានឃើញទ្រង់យល់ពីគំនិតទាំងនោះរបស់មនុស្ស ពេល ពេត្រុសឡើងមកឯទ្រង់ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺស៊ីម៉ូន ឪពុក របស់អ្នកគឺយ៉ូណាស” វាបានបង្ក្រាបគាត់។ តើទ្រង់ស្គាល់គាត់ដោយរបៀបណា?

66 ពួកខាងគណៈជាវីស៊ីឈរនៅក្បែរ ហើយនិយាយថា “ទ្រង់គឺជាបេលសេ ប៊ូល។ ទ្រង់គឺជាមេនៃគ្រូទាយ។ ទ្រង់ជាអារក្ស!”

67 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកនិយាយប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ ជាកូនមនុស្ស នឹងបានអត់ទោសឲ្យអ្នកបាន។ ប៉ុន្តែ ពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមក ហើយធ្វើការដូចគ្នា ហើយអ្នកនិយាយពាក្យមួយប្រឆាំងនឹងវា វានឹងមិនត្រូវបាន លើកលែងទោសឱ្យអ្នកក្នុងលោកនេះឡើយ ឬពិភពលោកខាងមុខទៀតផង។” ដូច្នេះ វាជារឿងគ្រោះថ្នាក់។ ដូច្នេះ តើទ្រង់ជ្រាបដោយរបៀបណា? ហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នេះ? ទ្រង់ជ្រាបថាទីសំគាល់របស់ពួកគេនឹងឈប់រហូតដល់ថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ។

68 ហើយថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ទ្រង់មិនត្រឹមតែ ចាក់ព្រះពិរោធរបស់ទ្រង់មកលើ មនុស្សសុចរិត។ ពួកគេមាន...យើងបានឆ្លឹងឆ្លែងក្នុងតុល្យភាព ហើយបានរក ឃើញថាចង់បាន។ អ្វីដែលយើងគិតគឺជាពេលវេលាដ៏ធំ កម្មវិធីវិទ្យុមិនបាន ត្រួតពិនិត្យ អែលវី ព្រេសលី អាតធើប្តុតហ្វ្រូ រឿងកំប្លែងចាស់ៗ វិទ្យុ និងទូរទស្សន៍ គួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍។ យើងស្នាក់នៅផ្ទះនៅយប់ថ្ងៃពុធ ពីការប្រជុំអធិស្ឋាន ឃើញ រឿងសំរាមដូចនោះ ហើយហៅខ្លួនយើងថាជាគ្រីស្ទានឬ?

69 បន្ទាប់មក នៅពេលដែលព្រះបានចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ហើយបង្ហាញទី សំគាល់នៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ នោះយើងច្បាស់ទោសវា ហើយបែរចេញ ទៅ។ ហើយនោះជាអំពើបាបដែលមិនអាចអត់ឱនឲ្យបាន ដែលធ្វើដូច្នោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “និយាយពាក្យមួយម៉ាត់ប្រឆាំងនឹងវា វានឹងមិន ត្រូវបានលើកលែងទោសឡើយ ក្នុងលោកនេះ ឬលោកខាងមុខ។” ដូច្នោះ ព្រះវិញ្ញាណត្រូវយាងមកនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដើម្បីបញ្ជាក់ថា ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះជាការពិត។

70 ហើយខ្ញុំនិយាយថា នៅក្រោមអំណាចនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងអារម្មណ៍នៃ ព្រលឹងរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នា (ព្រះវិញ្ញាណ) នៅទីនេះឥឡូវនេះ នៅក្នុងកណ្តាលនៃប្រជាជននេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានអះអាងថា ទ្រង់បានរស់ពី សុគតឡើងវិញហើយ។ ខ្ញុំបានអះអាងថា ទ្រង់មានព្រះជន្មគង់នៅជារៀងរហូត។ ខ្ញុំបានអះអាងថា ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង រហូត។ ដូចគ្នានៅក្នុងគោលការណ៍ ដូចគ្នានៅក្នុងអំណាច ដូចគ្នានៅក្នុងអ្វីៗ ទាំងអស់ លើកលែងតែព្រះសពរបស់ព្រះអង្គ ដែលគង់នៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និងមហាក្សត្រ ក្នុងសិរីរុងរឿង។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅទីនេះ ធ្វើការ ផ្លាស់ទី សម្តែង ធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានធ្វើ ព្រោះវាជាកស្តុតាងនៃការ រស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ វាជាពេលវេលាដ៏សាកសម! ឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាអ្នកឃើញ កន្លែងដែលខ្ញុំឈរ។

71 ឥឡូវនេះ មិនត្រឹមតែជាមួយមនុស្សតិចតួចនេះទេ ប្រហែលមួយរយនាក់ ឬ ពីររយនាក់នៅទីនេះ—នៅក្នុងអគារតូចមួយនេះ ជាប់គាំងនៅទីនេះយប់នេះ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នោះមុនរាប់ពាន់ដង រាប់ពាន់ដង និងរាប់រយរាប់ពាន់ ដង កាន់ព្រះគម្ពីរនៅក្នុងដៃម្ខាង ហើយគម្ពីរកូរ៉ាននៅម្ខាងទៀតនិយាយថា “មួយ

គឺត្រូវ ហើយមួយទៀតខុស” ហើយប្រកួតប្រជែងជាមួយម៉ូហាំមេដានទាំងអស់ ឱ្យមកបញ្ជាក់ ឬណាមួយផ្សេងទៀត ព្រះពុទ្ធ ឬអ្វីក៏ដោយដែលគាត់អាចប្រឆាំង នឹងកូរ៉ាន់ និងប្រឆាំងនឹងសាសនារបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែគ្រប់គ្នានៅស្ងៀម។

72 ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ មូលហេតុដែលខ្ញុំធ្វើបែបនោះ ដោយសារខ្ញុំដឹង ថា ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំមានព្រះជន្មរស់! ហើយទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមានព្រះជន្មរស់។ ទ្រង់នៅទីនេះ!

73 ឥឡូវនេះ វាគ្មានអ្វីនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននោះទេ វាគឺជា អំណោយទានរបស់ព្រះ។ “តើអ្នកធ្វើវាដោយរបៀបណា?” វាគ្រាន់តែជាការផ្តល់ ឱ្យខ្លួនឯង។

74 នៅក្នុងអគារនេះ ពេលនេះមានទេវតាជាច្រើន។ អ្នកនិយាយថា “តើនោះ ជាបទគម្ពីរឬ?” នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នក។ តើមានគ្រីស្ទាន ប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃអ្នកឡើង។ មិនអីទេ អ្នកអាចដាក់ដៃចុះបាន។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទេវតានៃព្រះត្រូវបានបោះជំរក់អ្នកដែលកោតខ្លាចទ្រង់។” បន្ទាប់មកមានទេវតានៅទីនេះ!

75 បន្ទាប់មក ព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលថា “កន្លែងណាដែលមនុស្សប្រមូលផ្តុំគ្នាពីរ ឬ បីនាក់ក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងនៅកណ្តាលពួកគេ។” បន្ទាប់មក ទ្រង់នៅទីនេះ! រឿង តែមួយគត់គឺ អ្នកមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែដោយសេចក្តីជំនឿ យើងជឿវា។

76 ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកថាវិទ្យុកំពុងមកដល់ទីនេះ ផងដែរ សំឡេង។ ខ្ញុំអាច បញ្ជាក់ឱ្យអ្នកដឹងថារូបភាពបានមកដល់ទីនេះ។ វានឹងមិនប៉ះលើបំពង់រនះនៅ ទីនេះ វានឹងមិនប៉ះលើរនះទេ គ្រីស្តាល់នេះ នៅលើម៉ែត្រូបូននេះ ហើយវាក៏នឹងមិន ចូលមកលើសម្ភារៈរនះដែរ ព្រោះវាមិនត្រូវបានគេធ្វើបែបនោះ។ ប៉ុន្តែមានសម្ភារៈ មួយ ដែលនឹងផលិតរូបភាពនោះឡើង។

77 ហើយព្រះបានកំណត់ឱ្យមានខ្លះនៅក្នុងព្រះវិហារ ជាសាវ័កដំបូង បន្ទាប់មក ហោរា គ្រូ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ និងគ្រូគង្វាល ទាំងអស់សម្រាប់ភាពល្អឥតខ្ចោះនៃ ក្រុមជំនុំ។ តើយើងអាចបង្វែរម្នាក់ចុះដោយរបៀបណា ហើយនិយាយថាម្នាក់ទៀត មិនដូច្នោះទេ? ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើវា ទ្រង់ផ្ទាល់។ វាគ្មានអ្វីនៅក្នុងលោកនេះទេ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែលះបង់ខ្លួនអ្នកចំពោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូល

ពីទីនោះ ហើយអ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីទេ។ វាជាកិច្ចការអធិបតេយ្យរបស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

78 ឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិ ភូមិកំណើតរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំចង់និយាយឥឡូវនេះ មុន ពេលបិទការប្រជុំនេះ។ ថ្ងៃមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះនឹងមិនមានសូម្បីតែផេះមួយនៅ ជេហ្វឺសាន់រីលទេ វានឹងមិននៅសល់មួយនៅ ឆាលឡេសថោន នឹងមិននៅសល់ មួយនៅល្វីសស្វីលទេ។ ពិភពលោកនេះគឺទិសម្រាប់ការជំនុំជំរះ។ ពួកគេមាន គ្រាប់បែកអ៊ីដ្រូសែនឥឡូវនេះ ដែលស្បៀរអាចបាញ់ចេញពីទីក្រុងមូស្កូ ចុះចតនៅ លើផ្លូវទីបួន ហើយប្រហាររុក្ខជាតិម្សៅទាំងអស់នៅជុំវិញទីនេះ ហើយបំផ្លាញវា ចុះទៅក្រោមដីប្រវែងចិតសិបប្រាំហ្វីត ដោយមានគ្រាប់បែកមួយ។ គ្រាប់បែកមួយ ដប់ប្រាំម៉ាយកាវ៉េ វានឹងទៅដល់មួយរយហាសិបហ្វីតក្នុងដី។ ដៃគីនៅលើគន្លឹះ។ នាឡិកាកំពុងដើរ។ វាយឺតជាងអ្នកគិត។ ហេតុអ្វីត្រូវរង់ចាំដល់ពេលនោះ?

79 ចងចាំ “រោងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវរំលាយ យើងមានមួយកំពុងរង់ចាំ ហើយ។” កុំខ្លាចគ្រាប់បែកអ៊ីដ្រូសែន ឬគ្មានអ្វីផ្សេងឡើយ។ ដរាបណាអ្នកបាន ទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នោះគឺជាជំរកគេចគ្រាប់បែកដ៏ល្អបំផុតដែល ខ្ញុំស្គាល់។ វាត្រូវបានធ្វើពីមាម នៅក្រោមស្នាមរបស់ទ្រង់ អ្នកកំពុងនៅ។ ដូច្នេះកុំ បារម្ភអំពីរឿងទាំងនោះ បើអ្នកជាគ្រីស្ទាន។

80 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ អ្នកប្រាកដជាឈរនៅកន្លែងដ៏ ដុនជាបមួយ។ អ្នកមិនដឹងថាបេះដូងរបស់អ្នកនឹងឈប់លោតប៉ុន្មាននាទីនោះ ទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា មនុស្សនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ដោយជំងឺបេះដូង “ចិត្តរបស់បុរសបរាជ័យ ការភ័យខ្លាច ការងឿងឆ្ងល់នៃពេលវេលា ទុក្ខព្រួយរវាង ប្រជាជាតិ។” មើលចុះ ដប់ដងគឺមនុស្សប្រុសស្លាប់ បើធៀបនឹងស្ត្រី ព្រះគម្ពីរ មិនដែលបាននិយាយថា ចិត្តរបស់ស្ត្រីនឹងបរាជ័យឡើយ វាបាននិយាយថា “ចិត្ត របស់បុរសនឹងបរាជ័យ។” វាពិតជាឥតខ្ចោះ។

81 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតនៅអុកលែន ប្រពន្ធនិងខ្ញុំនៅទីនោះនៅ សាន ហ្វ្រានស៊ី ស្កូ ការព្រួយដ៏ធំធេងបានញ័រ។ ហើយផែនដីក៏ចាប់ផ្តើមប្រេះស្រាំនៅទីនោះ រហូតដល់អគារនានាបានព្រួយ ហើយបំពង់ផ្សេងក៏រលំទៅ។ ផ្សេងដ៏ធំបាន លោតឡើងយ៉ាងដូច្នោះ ដោយមានផ្សេងនៅក្នុងវា ឬមានក្លិនស្អុយចេញពីកន្លែង ទាំងនោះ។ ហើយមនុស្សម្នាក់ទៅតាមផ្លូវទាំងស្រែក។ ខ្ញុំគិតថា “តើនឹងមានអ្វីទៅ

ពេលដែលព្រះអម្ចាស់ពិតជាលេចមក?" គ្រឿងស្រវឹង ការដាក់ស្រារបស់ពួកគេ ដាក់ស្រា ឡើងលើទៅក្រោយ និងលើធ្នើរលក់។ ប្រជាជនចូលមកទិញ។ បុរស នោះមិនអាចលក់វាបានទេ បើគ្មានអ្នកណាទិញ ត្រូវហើយ។

82 គឺយើងជាអ្នកមានទោស។ ខ្ញុំសូមប្រាប់បងប្អូន។ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ប្រទេសរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែជាតិដ៏ចំណាស់នេះត្រូវបានថ្លឹងថ្លែងក្នុង តុល្យភាព ហើយរកឃើញថាមានចំណង់។ នាងកំពុងលិច ប្រាកដណាស់ថាខ្ញុំជា អ្នកបម្រើព្រះនៅពីក្រោយវេទិកានេះនៅយប់នេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនិយាយថា ដើម្បី ស្វែងរកការគាប់ព្រះទ័យព្រះ។ ខ្ញុំនិយាយវាដោយសារព្រះដាក់ក្នុងចិត្តខ្ញុំដើម្បី និយាយវា។ ហើយអ្វីដែលល្អបំផុតសម្រាប់អ្នកត្រូវធ្វើគឺរៀបចំខ្លួនសម្រាប់ការយាង មករបស់ព្រះអម្ចាស់។

83 ឥឡូវនេះជឿលើទ្រង់ ចូរមានជំនឿលើទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ពាក្យទាំងអស់ដែល ខ្ញុំអាចនិយាយបាន ខ្ញុំនិយាយម្តងទៀត នឹងមិនមានន័យណាមួយចំពោះអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវនឹងនិយាយនោះទេ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេថាខ្ញុំកំពុងឈរនៅកន្លែងណា ជាមួយមនុស្សមួយក្រុមយប់នេះ? ខ្ញុំមានការរំខាន បកស្រាយខុស ឬប្រាប់ ការពិត។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវគ្រឿងមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ហើយ បានសន្យាថានឹងធ្វើដូចគ្នានឹងទ្រង់ដែរ យើងក៏នឹងធ្វើដែរ ហើយខ្ញុំបានទាមទារ សុំ សម្រាប់ទារកតូចម្នាក់...

84 តាមខ្ញុំស្មាន អាយុមិនដល់ដប់ប្រាំបីខែទេ ប៉ុន្តែមិនលើសពីពីរឆ្នាំទេ ពេល ខ្ញុំឃើញការនិមិត្តដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ អស់មួយជីវិតរបស់ខ្ញុំហើយ។ អ្នកដែលនៅក្នុង រោងឧបោសថនោះដឹងហើយ។ ដរាបណាខ្ញុំមកដល់ទីនេះ មិនមានពេលណាមួយ បរាជ័យទេ។ ហើយវាមិនដែលបរាជ័យឡើយ ព្រោះវាជាព្រះ។ ជុំវិញពិភពលោក ដែលខ្ញុំបានទៅ ការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យបានក្លី។ ហើយឥឡូវនេះ ដោយសារព្រះគុណ នៃព្រះ ខ្ញុំនៅក្នុងព្រលឹងមួយលានលើកទីពីររបស់ខ្ញុំ គឺនៅក្នុងការប្រជុំរបស់ខ្ញុំ ផ្ទាល់ ដោយបានឈ្នះថ្វាយដល់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ មួយលានលើកទីពីរ ហ្នឹងហើយ។ ហើយគ្រាន់តែគិតពីមនុស្សរាប់លានផ្សេងទៀតដែលបានចេញទៅ ក្រៅ អូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត សុទ្ធតែជាផ្កាភ្លើងដែលភ្លឺចេញពីវត្ត ហើយបន្តទៅមុខរាប់ពាន់ ដងរាប់ពាន់ដង រហូតដល់ជុំវិញពិភពលោកមានការប្រជុំដ៏ធំមួយនៃអំណាចរបស់ ព្រះ ដែលធ្វើការ។ ហើយអារក្សកំពុងតែបង្វែររឿងមិនពិតគ្រប់បែបយ៉ាង ដើម្បី

ប្រឆាំងនឹងវា។ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលដ៏ពិតប្រាកដរបស់ព្រះនឹងទៅត្រង់ដល់ទីបញ្ចប់។
នឹងមិនដែលបរាជ័យឡើយ! “យើងជាព្រះអម្ចាស់បានដាំវា។ ខ្ញុំនឹងស្រោចទឹក
ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ ក្រែងមានអ្នកខ្លះដកវាចេញពីដៃខ្ញុំ។”

85 ឥឡូវនេះ យប់នេះ ខ្ញុំបានអះអាងថា ព្រះគ្រីស្ទបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។
ទ្រង់គឺនៅដដែលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឥឡូវនេះ
ព្រះអម្ចាស់ ប្រទានពរដល់អ្នក។ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើវា នោះអ្នកគឺជា... បើអ្នកជឿ
សូមព្រះប្រទានពរ។ សុំទ្រង់ នៅពេលទ្រង់យាងមកមានរូបរាង។ ប្រសិនបើ
ព្រះគ្រីស្ទនឹងបង្ហាញខ្លួននៅទីនេះនៅវេទិកានេះ! នេះគឺជាការសាកល្បងមួយ។
ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ នឹងបង្ហាញខ្លួននៅទីនេះនៅ
វេទិកា ហើយធ្វើដូចដែលទ្រង់បានធ្វើ កាលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី តើអ្នកនឹងជឿ
ទ្រង់ឬទេ?

86 សូមក្រឡេកមើលទ្រង់ នៅតាមផ្លូវទៅអេម៉ាស របៀបដែលពួកគេជា
ក្មេងប្រុស បានបាក់ទឹកចិត្ត... នៅពេលដែលទ្រង់កាច់នំប៉័ងនោះ ទ្រង់បានធ្វើអ្វី
មួយដែលគ្មានអ្នកផ្សេងអាចធ្វើបាន។ វាជាអ្វីដែលព្រះគ្រីស្ទតែម្នាក់គត់អាចធ្វើ
បាន។ ហើយពួកគេបានទទួលស្គាល់វា។

87 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នានៅទីនេះ មានតែព្រះគ្រីស្ទតែមួយគត់
ដែលអាចធ្វើបាន មិនមែនជារឿងមិនពិតនោះទេ ប៉ុន្តែជារឿងដដែលដែលទ្រង់បាន
ធ្វើ។ បន្ទាប់មក អ្នកជឿលើទ្រង់ ទទួលទ្រង់ មានជំនឿលើទ្រង់ ស្រឡាញ់ទ្រង់
បម្រើទ្រង់។

88 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា កុំគ្រាន់តែចូលរួមព្រះវិហារឥឡូវនេះ។ វានឹងមិនដំណើរការ
ទេ។ អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។ មិនមែនជាការងារផ្លូវចិត្ត មិនមែនជារឿងតិចតួចដែល
អ្នកបាននិយាយ “មែនហើយ ខ្ញុំបានស្រែក។ ខ្ញុំបាននិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំបាន
ធ្វើវានេះ” នោះមិនមែនទេ។ នៅពេលដែលពិតជាធ្លាក់ក្នុងចិត្តរបស់អ្នក អ្វីមួយនឹង
ធ្លាក់ប្តូរអ្នក ហើយអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ អ្នកបានទទួល
ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នៅពេលដែលរបស់ចាស់ស្លាប់ទៅ ហើយរបស់ថ្មីក៏កើតជាថ្មី
អ្នកធ្វើអ្វីដែលត្រូវ ចេញពីអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើខុស អ្នកស្រឡាញ់ខ្មាំងសត្រូវរបស់
អ្នក អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដែលប្រើអ្នកយ៉ាងពេញទំហឹង នោះហើយជាពេល
ដែលអ្នកជាគ្រីស្ទាន។ ដើមឈើត្រូវបានគេស្គាល់ដោយផ្លែឈើដែលវាបង្កើត។

89 សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះ ដូចយើងអានក្បាល។ ខ្ញុំនឹងសុំ
បងស្រីទៅលេងព្យាណូ លេងយឺតៗ “ឥឡូវនេះ គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យគឺនៅជិត គឺជា
ការអាណិតអាសូរពីព្រះយេស៊ូវ។” ហើយអ្នកនៅខាងក្រៅ ឥឡូវនេះ អ្នកដែលមាន
កាតអធិស្ឋាន ខិតទៅជិតទ្វារ យើងនឹងចាប់ផ្តើមបន្តិចទៀត។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

90 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានពររបស់យើង។ អូ សម្លេងដ៏កំសត់របស់ខ្ញុំ បួន
ខែនៃការអធិប្បាយ ខ្ញុំហត់ណាស់ក្នុងសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំអធិស្ឋានថា
ទ្រង់នឹងជួយទូលបង្គំឥឡូវនេះ។ នេះនឹងជាព្រឹត្តិការណ៍សំខាន់មួយទៀតនៅ រោង
ឧបោសថប្រាណហាំ។ នេះជាសាក្សីមួយទៀតដែលកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ គឺ
នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។ ជាច្រើនឈរទាំងខាងក្នុង យប់នេះ ជាច្រើននាក់ឆ្ងល់ ជាច្រើននាក់
គិតថា “តើវាពិតឬមិនពិត?”

91 ឱព្រះវរបិតាដ៏អស់កល្ប និងប្រកបដោយព្រះពរ យើងអធិស្ឋានថាឥឡូវនេះ
ទ្រង់នឹងបង្ហាញសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះយើង ដោយបង្ហាញខ្លួននៅ
ទីនេះ ហើយធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលទ្រង់ពិត។ ទូលបង្គំបាននិយាយអំពីព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើ ទ្រង់ផ្ទាល់ទៅកាន់ក្តៅប៉ាសនិងមិត្តរបស់គាត់ទៅកាន់
អម៊ុស។ ហើយនៅលើផ្លូវរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់ នៅពេលដែលយើងកំពុង
ធ្វើជំណើរ ទ្រង់មានបន្ទូលមកកាន់យើង តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយ
ឥឡូវនេះមកក្នុងចំណោមពួកយើង! ឱព្រះគ្រីស្ទដ៏អស្ចារ្យអើយ សូមយាងមក
ក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា បង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថាជាការពិត ហើយបង្ហាញ
ពីការពិតរបស់ទ្រង់នៅយប់នេះ។ ដូចជាយើងជាមនុស្សអាក្រក់ដែលមិនសក្តិសម
បានសារភាពថាយើងជាមនុស្សមានបាប ហើយមិនសក្តិសមនឹងរឿងទាំងនេះ
ទេ ប៉ុន្តែយើងជឿលើវាព្រះអម្ចាស់។ ហើយដោយព្រះគុណ យើងទទួលយកវា
ដោយសារសេចក្តីជំនឿ ថាយើងត្រូវបានសង្គ្រោះ និងក្លាយជាកូនចៅរបស់ទ្រង់។
សូមប្រទានពរដល់ពួកយើងឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់។

92 ទូលបង្គំដឹងថា ព្រះបន្ទូលទ្រង់ពិត នៅពេលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ព្យាករី
នៅក្នុងក្រុងរបស់ទ្រង់ ក្នុងចំណោមប្រជាពលរដ្ឋរបស់ទ្រង់។” ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយ
ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់យប់នេះថា ទ្រង់នឹងមើលមកហ្វូងមនុស្ស ហើយបង្ហាញ
អង្គទ្រង់ម្តងទៀតនៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុងនេះ តាមរយៈកិច្ចការនៃព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។ ឱព្រះដ៏អស់កល្បជាវិច្ឆិកា សូមប្រទានពរដល់យើងឥឡូវនេះ ពេលយើង

រង់ចាំទ្រង់។ ហើយធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើមុនការធ្លាក់របស់ទ្រង់ ហើយ ជេហ្វីសាន់ វិលនឹងគ្មានអ្វីដែលត្រូវត្រួញត្រូវឡើយ។ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាពួកគេនឹងគ្មានលេស នៅថ្ងៃនោះទេ ដែលទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំ អធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

93 [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។]...មិនមែនជាអ្វីដែលនាងចង់ឱ្យខ្ញុំ អធិស្ឋាននោះទេ។ អត់ទេ វាមិនមែនជាមហារីកទេ ព្រោះនាងបានជាសះស្បើយពី រឿងនោះ។ ប៉ុន្តែនាងចង់ឱ្យខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់បញ្ហាដែលនាងមាន។ ត្រូវហើយ។ វាជាបញ្ហានៅខ្នងរបស់នាង។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ តើអ្នកជឿថាទ្រង់មានព្រះជន្ម រស់ឡើងវិញទេ? ឥឡូវនេះមើល។ បើខ្ញុំនិយាយជាមួយនាងយូបន្តិច ប្រហែលជា មានរឿងមួយទៀតនិយាយ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើអ្នកមាន បញ្ហាអ្វីទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជាអ្វីឥឡូវនេះទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្នកថតបានមាន ហើយ អ្នកអាចស្វែងយល់ពីអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។

94 សូមនិយាយបន្តិចទៀត ហើយមើលថា តើទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំអ្វីផ្សេងទៀតឬ អត់។ ខ្ញុំឃើញស្ត្រីម្នាក់ដែលមើលអ្វីមួយតាម...វាជាស្ត្រីម្នាក់ទៀត ហើយនាង កំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ ហើយនាងនៅក្នុងស្ថានភាព ឬមន្ទីរពេទ្យមួយ...វាជា កន្លែងផ្លូវចិត្ត។ វាគឺម៉ាឌីសុន រដ្ឋឥណ្ឌាអាណា។ វាជា—វាគឺ—វាគឺ—ប្អូនស្រីដែល អ្នកចង់អធិស្ឋាននោះគឺនៅក្នុងស្ថានភាពមួយ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនឹងជឿដោយ អស់ពីចិត្តរបស់អ្នក និងអ្វីទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងអ្នក ព្រះនឹងរំដោះ ហើយនឹង ព្យាបាលខ្លួនរបស់អ្នក និងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។ តើអ្នកជឿវាឥឡូវនេះទេ? មិន អីទេ មកទីនេះ។

95 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីគោរព យើងអធិស្ឋានថានៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ថាទ្រង់នឹងប្រោសស្ត្រីនោះ ហើយធ្វើឱ្យនាងជា។ ហើយ សូមប្រទានពរនេះដល់នាង។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមឱ្យព្រះហឫទ័យ មេត្តាករុណារបស់ព្រះនឹងសណ្ឋិតលើនាង ហើយនឹងប្រោសនាងឱ្យជា ហើយទទួលបានសិរីល្អដល់អង្គទ្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

96 ខ្ញុំប្រហែលជានិយាយរឿងនេះ។ មានរំញ័រចេញពីទីនោះ ពីខាងស្តាំ មកទីនេះ។ ចាំមួយភ្លែត ឈរមួយភ្លែត។ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថាពន្លឺបាន

ចាកចេញពីអ្នក។ មានមនុស្សច្រើនពេក មានមនុស្សច្រើននៅជុំវិញខ្ញុំនៅទីនេះ។ មនុស្សគ្រប់គ្នាកំពុងទាញ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំឃើញវាផ្លាស់ទីទៅរកអ្នក។ វាជានរណាម្នាក់ នោះ...អ្នកបានទទួល—ទទួលបានការរះកាត់ស្រ្តី។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំបានឃើញ មនុស្សពីរបីនាក់លេចមក ហើយពន្លឺបានវិលទៅខាងស្តាំវិញនៅទីនោះ ហើយ វាយអ្នកនោះដែលឈរខាងស្តាំនៅទីនោះ។ វាគឺជាពួកគេអធិស្ឋានសម្រាប់ ការនោះ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ហើយអ្នកបានទទួល វាជាលក្ខខណ្ឌរបស់ស្រ្តី ដែលមានការរះកាត់របស់ស្រ្តី។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ចូរទៅទទួលការព្យាបាល របស់អ្នក ហើយព្រះអម្ចាស់ជាព្រះបានប្រោសអ្នកឱ្យជាសះស្បើយ។ អាម៉ែន។

97 តើអ្នកនឹងមកទេ? ស្រ្តីអើយ តើអ្នកជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទេ? ប្រុងស្រី និយាយថា “បាទ លោក។”—អដង។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ទេ? ឥឡូវនេះ ដើម្បីស្គាល់អ្នក ខ្ញុំមិនស្គាល់ទេ។ ខ្ញុំប្រហែលជាបានឃើញអ្នក ប្រសិនបើអ្នកមកពីទីនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ មនុស្សមកហើយចេញទៅ ខ្ញុំមិន នៅរោងឧបោសថនេះញឹកញាប់ទេដែលអាចស្គាល់។ ប៉ុន្តែអ្នក អ្នកមកពីទីក្រុង? [បាទ។] អ្នកមកពីទីក្រុង។ មិនអីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទ ស្គាល់អ្នក។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់នឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំ ឈរនៅទីនេះ តើអ្នកនៅ ទីនេះដើម្បីអ្វី តើអ្នកនឹងជឿវា ហើយទទួលយកវាទេ? ហើយអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនដឹង ថាអ្នកនៅទីនេះសម្រាប់អ្វី មិនដឹងទេ។ រឿងតែមួយគត់ អ្នកប្រហែលជាបានឃើញ ខ្ញុំនៅជុំវិញទីក្រុង ឬអ្វីមួយ ឬ—ឬក៏អ្វីផ្សេង។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វាអាស្រ័យលើព្រះ —ដើម្បីដឹង។

98 ត្រលប់មកទីនោះវិញ តើអ្នកចង់កម្ចាត់បញ្ហាពោះវៀនដែលអ្នកកំពុងមានដែរ ឬទេ? តើអ្នកជឿថា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងធ្វើឲ្យអ្នកបានជាឬទេ? ប្រសិនបើអ្នកជឿ អ្នកអាចមានវា។

99 ម្នាក់ទៀតមានឈាមមិនល្អ អង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំឃើញគេយក។ តើអ្នកជឿ ថាព្រះអម្ចាស់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកបានជាឬទេ? ត្រូវហើយ។ តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត ទេ? បន្ទាប់មក អ្នកអាចមានការព្យាបាលរបស់អ្នក ព្រះជាម្ចាស់បានប្រោសអ្នក ឱ្យជា។ អ្នកបានពាល់ទ្រង់។ អ្នកមិនដែលប៉ះខ្ញុំទេ អ្នកនៅឆ្ងាយពីខ្ញុំសាមសិបប្តី ត។ អាម៉ែន។

100 ឥឡូវនេះ តើអ្នកជឿថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញទេ? គ្រាន់តែមើល និងរស់នៅឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលខ្សែកំពុងធ្វើការ។ អូ វាពិបាកណាស់នៅទីនេះ នៅជេហ្វីសាន់រីល! ឃើញទេ? ហើយបង្កមនុស្សបែបនេះនៅជុំវិញអ្នក គ្រប់គ្នា! ព្រះយេស៊ូវចាប់ដៃបុរសម្នាក់ នាំគាត់ចេញពីក្រុងម្តង។

101 ឥឡូវមើលវិធីនេះបន្តិច ណាប្អូនស្រី។ ជឿថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវមានវត្តមានដើម្បីជួយអ្នក។ អ្នកមានបញ្ហានៅក្នុងវត្តគូថ ហើយគ្រូពេទ្យបានពិនិត្យអ្នក។ ហើយគាត់បានប្រាប់អ្នកថាវាជាជំងឺឬសដូងបាត។ ខ្ញុំឃើញអ្នកក៏ព្យាយាមរើផ្ទះកាត់ដែរ ហើយវាដំណើរការយឺតណាស់។ អ្នកមានជំងឺរលាកសន្លាក់។ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ គ្រូពេទ្យបាននិយាយថាអ្នកត្រូវតែវះកាត់។ នោះគឺត្រូវណាស់។ ហើយខ្ញុំបានឃើញគាត់ចុះហត្ថលេខាលើកាតតូចៗនៅទីនោះនៅឯការិយាល័យរបស់គាត់៖ អបេកា បាកគី៥០៩ផ្លូវ ហ្គ្រាហាំ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ នោះគឺនៅក្នុងការិយាល័យរបស់គាត់នៅលើកំណត់ត្រា។ ត្រូវហើយ។ តើអ្នកជឿទេ? [ប្រុងស្រីនិយាយថា “ចាស លោក។”—អដង] បន្ទាប់មកអ្នកអាចមានការព្យាបាលរបស់អ្នក។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យស្រ្តីនេះទទួលបានការព្យាបាលរបស់នាង។ អាម៉ែន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តីអើយ។ ទៅចុះ ហើយជឿឥឡូវនេះ។ មានជំនឿលើព្រះ។

ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអាចដឹងពីវត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់!

102 ឥឡូវនេះ ស្រ្តីដែលឈរនៅទីនេះ ដើម្បីឲ្យអ្នកអាចធ្វើបាន...ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ តាមដែលខ្ញុំដឹង។ អ្នកមិនស្គាល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំក៏មិនស្គាល់អ្នកដែរ។ តើវាត្រូវទេ? ត្រូវហើយ។ បន្ទាប់មកអ្នកគឺជាមនុស្សដែលមិនស្គាល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំក៏មិនស្គាល់ពួកគេដែរ។ ហើយខ្ញុំមិនបានស្គាល់ស្រ្តីម្នាក់ទៀតទេ។ ប៉ុន្តែស្រ្តីម្នាក់នេះគឺជាមនុស្សចម្លែកទាំងស្រុង ដូចខ្ញុំដឹង។ បើត្រឹមត្រូវ លើកដៃឡើង ស្រ្តីអើយ។ លើកទីមួយរបស់យើង ដែលធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិត។

103 នេះគឺជាស្រ្តីនិងបុរស។ គ្រាន់តែជាបុរសភាពដ៏ស្រស់ស្អាតនៃ យ៉ូហានជំពូក៤ ជាកន្លែងដែលស្រ្តី និងបុរសម្នាក់បានជួប ស្រ្តីនោះជាជនជាតិសាម៉ារី ព្រះយេស៊ូវជាជនជាតិយូដា។ ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមនិយាយគ្នា ព្រះយេស៊ូវបានបើកសម្តែងអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តនាង ហើយប្រាប់នាងថានាងមានទុក្ខនៅទីណា។ ឥឡូវនេះ

ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះយេស៊ូវដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ទ្រង់អាចធ្វើការងារដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។

104 បើស្ត្រីនេះលើកដៃថ្វាយព្រះ មិនមែនស្បថទេ (ព្រោះយើងមិនជឿលើការធ្វើវា) គ្រាន់តែលើកដៃឡើងដោយស្មោះស្ម័គ្រជាមួយខ្ញុំ ដែលយើងមិនដែលឃើញមុខគ្នាពីមុនមក ហើយមិនដឹងពីគ្នាទៅវិញទៅមក។ តើអ្នកនឹងលើកដៃរបស់អ្នកទេ? ហ្នឹងហើយ។ នាងមិនដែលឃើញខ្ញុំ ឬក៏ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាង ហើយនាងជាមនុស្សចម្លែកទាំងស្រុង។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើមាន...

105 វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅទីនេះ។ បើស្ត្រីនោះឈឺ ខ្ញុំមិនអាចព្យាបាលនាងបានទេ។ នាងបានជាសះស្បើយរួចហើយ ព្រះគ្រីស្ទបានប្រោសនាងឱ្យជា ពេលដែលទ្រង់សុគតជំនួសនាង។ តើអ្នកជឿទេ? ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះឥឡូវនេះ... នៅក្នុងកន្លែងដែលខ្ញុំកំពុងឈរ ហើយទ្រង់នឹងអាចបង្ហាញដល់នាង ឬធ្វើអ្វីមួយដើម្បីនាំសេចក្តីជំនឿរបស់នាងឡើងមក! ឥឡូវនេះនាងប្រហែលជាកំពុងឈរនៅទីនេះសម្រាប់បញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុ។ នាងប្រហែលជាឈរនៅទីនេះក្នុងបញ្ហាក្នុងស្រុក។ នាងប្រហែលជាកំពុងឈរនៅទីនេះ ស្លាប់ដោយជំងឺមហារីក។ នាងប្រហែលជាកំពុងឈរនៅទីនេះជាមួយនឹងជំងឺរបេង។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ។

106 ហើយឥឡូវនេះបើអ្នកចង់ដាក់ខ្លួនឯងជំនួសកន្លែងខ្ញុំ មកទីនេះយកកន្លែងខ្ញុំ យើងសូមស្វាគមន៍។ [បងប្រុសប្រាណហាំផ្កា—អេដ។] ពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំក៏មិនដឹងដែរ ខ្ញុំក៏មិនធ្វើដែរ។ ប៉ុន្តែព្រះនៃស្ថានសួគ៌ដឹង។ តើអ្នកអាចយល់ឥឡូវនេះទេ?

107 ហើយប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទនឹងធ្វើដូចគ្នានៅទីនេះ សេចក្តីពិតដែលមិនអាចកាត់ថ្លៃបាន ដូចជាទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយបានបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវដែលដែលបាននិយាយជាមួយស្ត្រីនៅអណូង តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះនិយាយថា "ខ្ញុំនឹងទទួលទ្រង់ឥឡូវនេះ ជាអ្នកព្យាបាលរបស់ខ្ញុំ ឬអ្វីក៏ដោយដែលខ្ញុំត្រូវការ"? លើកដៃឡើងនិយាយថា "ខ្ញុំនឹងទទួលទ្រង់ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើដូច្នោះ។"

108 ស្ត្រីដែលលើកដៃឡើង យើងមិនដែលជួបគ្នាទេ។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានឲ្យ គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវស្ត្រីនេះហាក់ដូចជាកំពុងផ្លាស់ទីពីខ្ញុំ។ ប្រសិនបើ

ទស្សនិកជនអាចព្យួរខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំឃើញនរណាម្នាក់ឈរ។ វាមិនមែនសម្រាប់ខ្លួននាងទេ ច្រើនណាស់។ នាងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកផ្សេង ហើយនោះជាស្ត្រីចំណាស់ម្នាក់។ គាត់ជាម្តាយរបស់នាង នាងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់។ វាជាការពិត។ នាងមានជំងឺតាំងបេះដូងតិចតួច បេះដូង ដូចជាលោតតិច។ នាងមិនអាចដេកនៅពេលយប់បានទេ។ ត្រឹមត្រូវអត់? លើកដៃឡើង ប្រសិនបើនោះជាការពិត។ ហើយស្ត្រីនោះមិនមែនមកពីប្រទេសនេះទេ។ ស្ត្រីនោះនៅឆ្ងាយពីទីនេះ។ ស្ត្រីនោះមកពីហ្សកហ្សី។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ហើយអ្នកមកពីហ្សកហ្សី។ ហើយអ្នកក៏ចង់បានការអធិស្ឋានសម្រាប់ភ្នែករបស់អ្នកផងដែរ។ អ្នកនឹងងងឹតភ្នែក។ ហើយនោះជាការពិត។ តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? ប្រសិនបើនោះជាការពិត សូមលើកដៃឡើង។ ត្រូវហើយ។

109 ឥឡូវនេះអ្នកជឿទេ? ឥឡូវនេះ ចូរមានជំនឿលើព្រះ។ ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្លួនអ្នកនៅទីនោះ ហើយជឿព្រះ។ ទ្រង់នៅទីនេះ គ្រប់ទីកន្លែង។

មកនេះ បងស្រី។

110 ព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏មានពរ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់នឹងប្រទានដល់ស្ត្រីម្នាក់នេះនូវបំណងប្រាថ្នារបស់នាង។ សូមព្រះចេស្តានៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា សណ្ឋិត លើនាង ហើយសូមឱ្យនាងបានជាសះស្បើយ និងទទួលបានអ្វីដែលនាងសុំ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសុំពរជ័យនេះក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

111 ឥឡូវនេះ ចូរទៅ ដោយរីករាយ និងសប្បាយ។ ហើយជឿចុះបងស្រី ហើយឱ្យបានជាសះស្បើយ។ ត្រូវហើយ។

112 ខ្ញុំមិនប្រាកដទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាខ្ញុំស្គាល់ស្ត្រីម្នាក់នេះ។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកមកពីចចចោន ដោយសារតែខ្ញុំ...តើអ្នកមិនមែនជាសាច់ញាតិរបស់បងប្រុស អាហ្គេន ប្រាយទេឬ? ពិតមែនហើយ ឥឡូវការចាក់ប្រេងតាំងនេះ វាខុសប្លែកពីគេ។ អ្នកដឹងថាមានភាពខុសគ្នានៅពេលនេះ។ ពេលខ្ញុំនិយាយជាមួយអ្នកនៅកន្លែងផ្សេង វាខុសគ្នានៅពេលនេះ។ អ្នកមានអារម្មណ៍ថាមានអារម្មណ៍រីករាយពិតប្រាកដ ដូចជាអញ្ចឹង។ វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកមិននៅទីនេះសម្រាប់ខ្លួនអ្នកទេ។ អ្នកនៅទីនេះសម្រាប់អ្នកផ្សេង ហើយនោះជាក្មេងស្រីតូចអាយុប្រហែល ៤ ឬ៥ឆ្នាំ។

នាងមានបញ្ហាតម្រងនាម ហើយនាងរស់នៅភាគខាងជើងរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា។ វាជាការពិត។ អ្វីដែលអ្នកមាននៅក្នុងដៃ សូមផ្ញើវាទៅនាង នោះនាងនឹងបាន ជាសះស្បើយ។ ចូរជឿឲ្យអស់ពីចិត្តឥឡូវនេះ ហើយទទួលនូវអ្វីដែលអ្នកបានសុំ ក្នុងនាមព្រះគ្រីស្ទ។

“បើអ្នកជឿ អ្វីៗអាចទៅរួច!”

113 នេះជានារីម្នាក់ដែលជាមនុស្សប្លែកមុខសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក មិនដែល ឃើញអ្នកនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នា គ្នាត្រូវឆ្ងាយ ពីគ្នា ច្រើនឆ្នាំ ប្រហែលជាតែមកនៅចម្ងាយឆ្ងាយគ្នា។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក មិនដែល ឃើញអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទស្គាល់អ្នក។

114 អ្វីមួយបានកើតឡើងនៅក្នុងទស្សនិកជន បុរសម្នាក់បានបង្ហាញខ្លួនចំពោះ ខ្ញុំ។ នៅទីនេះគាត់បានអង្គុយ ត្រង់នេះ ប្រេះផ្ចិត។ តើអ្នកជឿទេ លោក? [បងប្រុស និយាយថា “បាទ។”—អដ។] បន្ទាប់មក ព្រះគ្រីស្ទប្រោសអ្នក ហើយធ្វើឱ្យអ្នកជា! អាម៉ែន។

115 នេះជាវិធីដែលអាចធ្វើបាន គឺជឿ! តើគាត់បានប៉ះអ្វី? ខ្ញុំមិនដែល ឃើញបុរសនេះទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានជាសះស្បើយនៅទីនោះ។ គាត់បានពាល់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ។ ដកការមិនជឿនោះចេញពីអ្នក! បំភ្លេចពីខ្ញុំជា រឿងម ប្រាណហាំទៅ។ សូមក្រឡេកមើលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់ គឺជាអ្នកដែលនៅទីនេះ។ ខ្ញុំសូមជំរុញជំនឿរបស់អ្នក ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បី បំភ្លេចខ្ញុំ ហើយជឿថានេះគឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅទីនេះ ហើយមើលអ្វីដែលនឹង កើតឡើង។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកនៅទីណានៅក្នុងអគារនោះទេ។

116 ឥឡូវនេះនេះគឺជាស្រ្តីតូចម្នាក់។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញគាត់ទេ។ គាត់មានអាយុ ច្រើនជាងខ្ញុំ។ គាត់ ខ្ញុំមិនដឹងថាគាត់ជានរណា គាត់មកពីណា មិនមានអ្វីអំពីគាត់ ទេ។ ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកមែនចំពោះគាត់។ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទស្គាល់គាត់។

117 ប្រសិនបើទ្រង់នឹងបើកសម្តែងឲ្យខ្ញុំដឹងថាអ្នកនៅទីនេះដើម្បីអ្វី តើអ្នកនឹង ទទួលវា ហើយជឿឬទេ? [បងស្រីនិយាយថា “ប្រាកដណាស់។”—អដ។] អ្នកមាន អាម្មណ៍គួរឱ្យអស់សំណើចកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុន នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយ អ្វីមួយ មែនទេ? វាគឺជាប្អូនស្រីរបស់អ្នកដែលស្ថិតនៅក្នុងអង្គការមនុស្សតូចមួយ

នៅ ម៉ាឌីសុនរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ សម្រាប់ស្ត្រីម្នាក់ទៀតកំពុង
 ឈរនៅទីនេះ ហើយអ្នកកំពុងឈរនៅទីនោះសម្លឹងមើលតាមផ្លូវនេះ។ ហើយ
 ការនិមិត្តនោះ អ្នកត្រូវបានជឿនៅពេលដែលអ្នកឡើងមក។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ
 ណាស់។ នោះហើយជាអ្វីដែលបានធ្វើ។ ហើយមូលហេតុដែលអ្នកនៅទីនេះយប់
 នេះ គឺមកពីអ្នកមានបញ្ហាបេះដូង។ អ្នកទើបតែគាំងបេះដូង។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ
 ណាស់។ ហើយខ្ញុំឃើញឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំមើលទៅក្នុងនិមិត្តមួយ ជីវិតនោះ។
 អ្នកមកពីកន្លែងណាមួយនៅទីនេះនៅភាគខាងត្បូងរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា។ អ្នកមក
 ពីជិតកូរ៉េដុននោះ ហើយជាកន្លែងដែលអ្នកមក។ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញហើយអ្នកនឹង
 សុខសប្បាយជាមិនខាន។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកមានសុខភាពល្អ។ នោះ
 ហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

118 មានជំនឿហើយជឿ។ កុំសង្ស័យ។ គ្រាន់តែជឿ។ តើអ្នកអាចទទួលស្គាល់
 វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានទេ? អស្ចារ្យណាស់! តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង?

119 នៅជ្រុងនេះ ខ្ញុំឃើញនិមិត្តមួយ។ ត្រូវពេទ្យមិនដឹងថាជាមហារីក ឬជំងឺរបេង
 ទេ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែបើអ្នកនឹងជឿ នោះអ្នកបានជាសះស្បើយហើយ។ ជំនឿ
 របស់អ្នកបានសង្គ្រោះអ្នក។ តទៅទៀត។

120 ហ្នឹងហើយ។ វត្តមានរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់! ខ្ញុំជំរុញជំនឿរបស់អ្នក។ “បើ
 អ្នកអាចជឿ!” ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញហើយ។ ទ្រង់នៅទីនេះ
 ជាមួយយើង។ នោះគឺទ្រង់! នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ពេលទ្រង់នៅលើផែនដី។
 ពីរពាន់ឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅ ទ្រង់នៅមានព្រះជន្មគង់នៅ ហើយទ្រង់មានព្រះជន្ម
 រស់ជារៀងរហូត។ គ្រាន់តែជឿ ត្រូវមានជំនឿ។

121 ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ លោកស្រី។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ មិនដឹង
 អ្វីអំពីអ្នកទេ។ នោះជាការពិត មែនទេ? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទស្គាល់អ្នក។ ប្រសិនបើ
 ព្រះជាម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងថាអ្នកនៅទីនេះដើម្បីអ្វី តើអ្នកនឹងជឿទ្រង់
 ទេ ហើយជឿខ្ញុំថាជាហោរារបស់ទ្រង់? ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើដូច្នោះ អ្នកដឹងថា
 មានអ្វីមួយបានចាក់ប្រេងគាំងខ្ញុំ។ អ្នកនឹងត្រូវដឹងថាគឺបែបហ្នឹង។ ឥឡូវនេះ
 ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នក សុំឱ្យបានជាសះស្បើយ” អ្នកនឹង
 មានសិទ្ធិក្នុងការសង្ស័យ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះប្រាប់ខ្ញុំនូវអ្វីមួយដែលអ្នកដឹងថា
 ជាការពិត នោះអ្នកនឹងដឹងថានោះជាការពិតឬមិនពិត។ តើវាត្រូវទេ? ប្រសិន

និយាយថា “ត្រូវហើយ។”—អដង។ វាជាជំងឺធាតុស្រ្តី។ បានរះកាត់ហើយ ខ្ញុំ ឃើញអ្នកចេញពីតុរះកាត់ ដោយមានអ្វីពណ៌សលើមុខរបស់អ្នក ប៉ុន្តែវាមិន ជោគជ័យទេ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ អារក្សនោះបានលាក់ខ្លួនពីគ្រូពេទ្យ ប៉ុន្តែវាមិន អាចលាក់ពីព្រះបានឡើយ។ ចូរត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយសុខសប្បាយចុះ ស្រ្តី អើយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នក ហើយធ្វើឱ្យអ្នកជា។

បើអ្នកអាចជឿ!

122 ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់អ្នក លោកស្រី។ តើអ្នកជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះគង់នៅទីនេះទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជា សះស្បើយទេ? ជំងឺទឹកនោមផ្អែមគឺគ្មានអ្វីទេ សម្រាប់ព្រះដើម្បីព្យាបាល។ តើ អ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? រួចទៅផ្ទះ ហើយទទួលការព្យាបាល របស់អ្នក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ។ អាម៉ែន។

មកទីនេះ លោកស្រី។ តើអ្នកជឿទេ?

123 ឥឡូវឈប់គិតទៅ! វាមិនមែនជា “ធាតុសាស្ត្រ” អ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយ ជាមួយវាឥឡូវនេះទេ! អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នក។

124 ខ្ញុំមិនស្គាល់ស្រ្តីនេះទេ។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅលើខ្ញុំ លោកស្រី។ ប្រសិនបើព្រះ នឹងបង្ហាញឱ្យខ្ញុំដឹងថាអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក! ខ្ញុំមើលរបៀបនេះ អ្នកដឹងថាខ្ញុំមិន អានចិត្តអ្នកទេ។ ប្រសិនបើព្រះនឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក តើអ្នកនឹងជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ ទ្រង់ដែរឬទេ? បើអ្នកជឿ សូមលើកដៃឡើង។ អ្នកមានបញ្ហាធាតុស្រ្តី បញ្ហាស្រ្តី។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមាន អ្នកមិនមានឥឡូវនេះទេ។ អ្នកបានជាសះស្បើយហើយ។ ចូរ ទៅលើផ្លូវរបស់អ្នក ហើយអរសប្បាយចុះ។

125 សូមអញ្ជើញមក។ បញ្ហាក្រលៀនចាស់នោះ ហើយមានអ្វីមួយដែលរំខាន អ្នក។ តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? ប្រុងប្រុសនិយាយថា “បាទ។”—អដង។ ព្យាបាលអ្នកពីវាទេ? បន្ទាប់មក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមទទួលការព្យាបាលរបស់អ្នក ហើយដើរលើផ្លូវរបស់អ្នកដោយរីករាយ។ អាម៉ែ ន។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់ បងប្រុស។

ចូរជឿ!

126 តើសុខសប្បាយទេ លោកស្រី? តើអ្នកមិនចង់ទៅ ញ៉ាំអាហារឆ្ងាញ់ៗដូច ពីមុនទេឬ? អ្នកទាំងអស់គ្នាក៏យល់ណាស់ មែនទេ? បណ្តាលឱ្យមានដំបៅក្រពះ នៅក្នុងក្រពះរបស់អ្នក។ ចូរទៅយកបារ៉ាប៊ីហ្គីមកបរិភោគ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបាន ប្រោសអ្នកឱ្យជា។ អ្នកទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នកដោយរីករាយ។

127 “បើអ្នកគ្រាន់តែជឿ!” មានជំនឿលើព្រះ។ តើអ្នកជឿទេ? ព្រះគ្រីស្ទដ៏មាន ព្រះចេស្តាដ៏មានព្រះជន្មរស់ ទ្រង់គង់នៅទីនេះឥឡូវនេះ ដើម្បីប្រោសមនុស្ស គ្រប់រូបនៅទីនេះ។

128 ចាំមួយភ្លែត។ ត្រលប់មកខ្សែបន្ទាត់វិញ អង្គុយត្រង់នេះ មានយុវជនម្នាក់។ ជំនឿរបស់អ្នកធំជាងការគិតរបស់អ្នកទៅទៀត កូនប្រុស។ អ្នកមានបញ្ហាបេះដូង មែនទេ? បើត្រឹមត្រូវ ក្រោកឈរឡើង។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នកជា កូនប្រុស។ អ្នកនឹងសុខសប្បាយ ទៅតាមផ្លូវរបស់អ្នកហើយឱ្យបានសុខសប្បាយ ចុះ។

129 តើអ្នកជឿទ្រង់ទេ? មានជំនឿលើព្រះ។

130 នេះគឺជាបុរសម្នាក់ដែលខ្ញុំមិនស្គាល់។ យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នា ទៅវិញទៅមក។ ខ្ញុំជឿថាបុរសម្នាក់នេះបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅព្រឹកនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក មិនមានការយល់ដឹងអំពីអ្នក។ តើវាត្រូវទេ? ប្រសិនបើ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងថាអ្នកនៅទីនេះដើម្បីអ្វី តើអ្នកនឹង ទទួលយកវាទេ?

131 តើទស្សនិកជនប៉ុន្មាននាក់នឹងទទួលបានវានៅពេលនេះ? “បើអ្នកអាចជឿ!” គ្រាន់តែមានជំនឿ។ កុំសង្ស័យ។

132 បុរសនេះមានបញ្ហាស្បែក។ ត្រូវហើយ។ ហើយខ្ញុំឃើញថាអ្នកកំពុងមាន...វា ជាបញ្ហាក្រពេញប្រូស្តាត ផងដែរ។ ត្រូវហើយ។ ប្រសិនបើមែន សូមត្រូវវិវេរបស់ អ្នក។ ហើយខ្ញុំឃើញអ្វីមួយដែលដិតឈាមរវាងអ្នក និងស្រ្តីម្នាក់ វាជាប្រពន្ធ របស់អ្នក។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ នាងគឺជាមនុស្សមានបាប ហើយ អ្នកចង់ឱ្យនាងក្លាយជាគ្រីស្ទាន។ នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ត្រូវហើយ។ ចូរទៅដាក់ដៃលើនាង ហើយអធិស្ឋានឱ្យនាង ថាព្រះនៅស្ថានសួគ៌ នឹងបើកសម្តែងពីសារៈសំខាន់នៃរឿងទាំងនេះដែលពិត។

133 តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើវាទេ? “បើអ្នកអាចជឿ!” ខ្ញុំជំរុញជំនឿរបស់អ្នក។ វិលមកក្រោយខ្នង ទោះនៅទីណា មើលហើយរស់នៅ! ចូរមានជំនឿលើព្រះ ទោះជាអ្នកនៅទីណាក៏ដោយ។ “បើអ្នកអាចជឿបាន អ្វីៗទាំងអស់គឺអាចទៅរួច។” បើអាចជឿ! មើល មើលនេះ អធិស្ឋាន។

អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ កំពុងមើលអ្វី?”


134 ឃើញ ត្រលប់មកវិញបន្តិចមក សម្លាញ់។ ឈប់ត្រង់កន្លែងដែលអ្នកនៅ។ មានកូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំ ដែលថ្ងៃណាមួយនឹងក្លាយជាហោរា ផងដែរ។ ស្រ្តីនោះឈរនៅក្បែរអ្នក កូនសម្លាញ់ ពាក់មួកពណ៌ស នាងកំពុងមានបញ្ហាប្រហោងឆ្អឹង។ លើកដៃឡើង ឬឈរជើងរបស់អ្នក លោកស្រី។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋានសុំឲ្យព្រះត្រាស់ហៅ សូមឲ្យខ្ញុំហៅអ្នកផង តើវាត្រូវទេ? អនុញ្ញាតឱ្យកូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំដាក់ដៃលើអ្នកនៅទីនោះ។

ឱព្រះដ៏អស់កល្បជានិច្ច ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំសូមបន្ទោសវិញ្ញាណកំណាចដែលខានស្រ្តីនោះ ។ ហើយសូមឲ្យវាត្រូវបានដកចេញ ក្នុងព្រះនាមព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

135 សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់! សូមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ ផងដែរ។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នៅទីនេះទេ? អញ្ជើញខ្ញុំប្រាប់អ្នក រាល់គ្នាឥឡូវនេះថា បើអ្នកអាចជឿវា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ធ្វើឱ្យអ្នកគ្រប់គ្នាមានសុខភាពល្អ ឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើពាក្យរបស់ខ្ញុំពិតនៅទីនេះ វាជាការពិតនៅទីនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ អ្នកអាចជាសះស្បើយនៅពេលនេះ។ តើអ្នកជឿទេ? បន្ទាប់មកដាក់ដៃរបស់អ្នកលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ គ្រាន់តែដាក់ដៃរបស់អ្នកលើគ្នាទៅវិញទៅមក ខាងក្នុងឬខាងក្រៅ។ កុំសង្ស័យ! ខ្ញុំបានឮវិញ្ញាណច្នៃចាកចេញ។ ទ្រង់នៅទីនេះ គឺជាព្រះគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញ!

136 ឱព្រះដ៏អស់កល្បជានិច្ច និងជាព្រះពរក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំសូមតទល់រាល់វិញ្ញាណអាក្រក់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់ ថាវានឹងចាកចេញពីកន្លែងនេះ ចេញពីមនុស្សទាំងនេះទៅ។ ហើយឥឡូវនេះ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ ជ្រមុជដល់មនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ ដោយសេចក្តីជំនឿដ៏អស្ចារ្យដើម្បីជឿ។

137 អូ អារក្សសាតាំង ឯងបានធ្វើបាបយើងយូរល្មមហើយ។ ព្រះគ្រីស្ទបានរស់ឡើងវិញ ទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះជាមួយនឹងកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់ និងឋាននរកដែលព្យួរនៅលើទ្រង់។ អំណាចនៃការព្យាបាលត្រូវបានបង់។ ហើយយើងសូមប្រកាសប្រាប់ឯង ដោយនូវព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ចូរឯងចាកចេញពីប្រជាជនទាំងនេះ។ ចូរចេញពីពួកគេមក អារក្សសាតាំង ហើយពួកគេទៅហើយបានជាសះស្បើយ។

138 បើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នក ចូរក្រោកឈរឡើង ហើយទទួលយកអំណាចព្យាបាលដ៏ទេវភាពនៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា។ នោះហើយជាវា! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! សូមថ្វាយព្រះពរ! អ្នករាល់គ្នាបានជាសះស្បើយ។ ចូរឈរឡើង ហើយសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! អាម៉ែន! សូមលើកតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់! ចូរយើងលើកដៃសរសើរតម្កើងទ្រង់ សរសើរតម្កើងទ្រង់។ ប្រទានពរដល់ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់! អាម៉ែន! 

នោះភ្នែកគេបានបើកភ្លឺឡើង ហើយគេបានស្គាល់ទ្រង់ KHM57-0421E

(And Their Eyes Were Opened And They Knew Him)

ផ្នែកការប្រជុំបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យបុណ្យអ៊ីស្ទ័រ ថ្ងៃទី 21 មេសា 1957 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសានវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេង ចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរ នេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org